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Bækkelagets Sportsklub (BSK) skal være barn og unges førstevalg for idrett, sport 
og aktivitet i og rundt Bekkelaget. Alle kan bli med i en klubb som er profesjonell 
og fremoverlent, hvor de kan finne glede og utvikle kameratskap. I BSK skal alle 
tilbud være av høy kvalitet, enten du nettopp har begynt, eller du deltar i et 
verdensmesterskap.

VÅRE VERDIER
     Inkluderende
Du hører til og blir sett. I BSK skal alle bli tatt 
imot av utøverne, dommere, frivillige, trenerne, 
lagledere, tillitsvalgte og ansatte slik at alle 
forstår at de er velkomne.

     Fremoverlent
Vi er en klubb med takhøyde. Hos oss er alle 
initiativ og ideer velkomne. Vi er en klubb av og 
for medlemmene. Vi skal alltid strekke oss til 
å bli enda bedre, både vi som deltar, jobber eller 
er frivillige her - til det beste for hverandres 
fremgang og egenutvikling.

     Glede
Alle skal få energi og glede av å stå på for 
BSK. Ekte idrettsglede skal sikres gjennom 
et aktivitetstilbud tilpasset utøvernes nivå, 
og mestringsfølelse.

     Profesjonalitet
Grundighet, profesjonalitet og høy kvalitet 
skal gjennomsyre alt arbeidet vi gjør.

     Kameratskap
I BSK skal alle ta vare på hverandre og glede seg 
over det vi gjør sammen. Smil, hygge, omsorg 
og ønsket om hverandres beste skal danne 
grunnlaget for kameratskap i BSK.

Vi skal skape samfunnets 
beste aktivitetstilbud
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Ventetida er over
Verdensledende på frivillighet, sa Sven Mollekleiv om Norway Cup. 
Det er fantastisk å kunne si at 1.700 frivillige stiller opp for å lage fotballfest og minner for livet. Takk.

2021 var et vanskelig år for klubben. Vi måtte på nytt avlyse Norway Cup av smittevernmessige årsaker. Vi arbeidet både med Folkehelseinstituttet, 
Helsedirektoratet og Helse og omsorgsdepartementet gjennom vinteren for å se hvordan vi kunne arrangere uten av Norway Cup økte «R-tallet». 
Det ble umulig og begrensningene da vi måtte fatte beslutning var 30 spillere … Dette medførte at klubbens økonomi ble satt under press, støtten 
for avlysning var lavere enn i 2020. Vi måtte permittere, og de ansatte i administrasjonen gikk gjennom en tung tid.  Vi arbeidet godt med Stortinget 
fram til revidert statsbudsjett og fikk et ekstraordinært tilskudd på 4,5 millioner for å redde planleggingen av 2022. 
Det har vært arbeidet godt med Hovedstyret og Arbeidsutvalget gjennom de utfordrende tidene. 

Vi har også arbeidet mye med BSK Arena og ny videregående skole sammen med Oslo Idrettskrets. Vi har hatt svært mange møter og arbeidet har 
fremdrift og målet er at vi skal få saken til Bystyret før sommeren 2022. Da kan ny skole og nye idretts arealer stå ferdig i januar 2025!

Idretten er i full gang. Det jobbes godt i gruppene og vi har greid å bevare både utøvere og trenere innenfor de rammer vi har blitt tildelt. Vi jobber 
godt med Norway Cup - Norway Cup fyller 50 år i uke 31 og vi skal synes godt både i bybildet og på sletta. Per mars har vi flere påmeldte til Norway Cup 
enn vi har hatt noen gang tidligere. Vi skal også arrangere et Norway Cup Håndball i 2022, sist gang vi gjorde det var i 1979.
Det gleder oss at dere på nytt stiller opp og gir deltakerne på Norway Cup minner for livet.

Pål Trælvik   Øystein Rikheim Sundelin
Generalsekretær   Styreleder
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Medlemmer
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Senior herrer: 711
Senior kvinner: 445
Junior herrer: 938
Junior kvinner: 719

Totalt medlemmer: 2813

2016 2017 2018 2019

Kvinner 0–12          Kvinner 13–19          Kvinner 20–          Menn 0–12          Menn 13–19          Menn 20–

2020
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Tillitsvalgte
Hovedstyret 2021-22
Leder    Øystein Rikheim Sundelin
Nestleder  Heidi Lier Wisløff
Styremedlem økonomi Ove Hobbesland
Styremedlem sekretær Kristine Larneng
Styremedlem utdanning  Frederic Ottesen
Styremedlem Norway Cup Anders Storbråten
Varamedlem  Simen Skogstad
Varamedlem  Åse Wikshåland
Medlem                          Magnus Rynning Borander 

(leder, BSK Friidrett) frem til 21.6.21
Medlem    Kristoffer Halmøy 

(leder, BSK Friidrett) etter 21.6.21
Medlem                         Jens Naas-Bibow (leder, BSK Fotball)
Medlem                          Thomas Rustad (leder, BSK Håndball)
Medlem                          Jon Anders Henriksen (leder, BSK Innebandy)
Medlem                         Martin Schälli (leder, BSK Orientering)
Medlem                          Øystein Heggelund Dahl (leder, BSK Ski) 
Medlem                         Martin Andersson (ansattes representant) 
   frem til august 2021

Kontrollkomiteen
Leder                             Leif Arnesen
Medlem                         Marianne Øgaard Bergh
Medlem                         Heidi Nussle
Medlem                         Knut Arne Røer
Varemedlem                  Kjetil Løken
Varamedlem                  Arne Torgersen

Hedersbevisningskomiteen
Leder                            Jan Løken
Medlem                        Gro Kristoffersen

Æresmedlemmer
1934: Albert Christiansen (død)
1939: Oddbjørn Hagen (død) og Rolf Magnell  (død) 
1952: Alf Kjeldsen (død)
1956: Einar Kaspersen (død)
1959: Ingolf Fuglerud (død)
1962: Bjørn Stokke (død)
1969: Rigmor Andresen (død)
1969: Jens Ahlberg (død) 
1974: Rolf Arnestad (død)
1979: Bjørn Tore Lie
1985: Brit Volden
1996: Susann Goksør Bjerkrheim
1997: Frode Kyvåg
1998: Atle Sundelin, Hanne Staff
2000: Bjørnar Valstad
2001: Sahra Hausmann og Cecilie Leganger
2009: Jostein Haraldseid og Erik Borglin
2010:  Fred Johnny Osther (død), Odd Solli og 

Erling Johanssen
2013: Elsa Stigen Ringdal og Kai Frydenlund-Holm
2017: Geir Fuglerud
2018: Carl Godager Kaas
2019: Lars Øivind Lund

Medlemstall pr. 31.12.2021
Tallene som er oppgitt her er tatt ut fra BSKs medlemssystem pr. 31.12.2021
Samme gjelder 2017, 2018, 2019 og 2020
Senior herrer: 711
Senior kvinner: 445
Junior herrer: 938
Junior kvinner: 719
Totalt medlemmer: 2813

Administrasjonen
Pål Trælvik
Victor Engholmen
Vibeke Weiby
Rannveig Sundelin
Lise Moe
Victor Olivares
Toril Kristoffersen
Nina Kristiansen
Rikke Bjørbæk
Trygve Nielsen
Martin Andersson
Ulrik Rød
Anders Grohs
Michal Jeziorowski
Hans Joachim Kristoffersen

Totalt har BSK hatt 13,6 årsverk i 2021. 
Det har vært permitteringer i perioden. 

Møter:
Hovedstyret: 6 møter
Arbeidsutvalget: 8 møter
Turneringsledelsen: 3 møter
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Medlem                        Mona Vister
Varamedlem                  Terje Ekeberg

Lovkomiteen
Leder                             Brynjar Østgård
Medlem                         Bodil Elisabeth Teig
Medlem                          Karine Jacobsen
Varamedlem                  Kjetil Stensvik

Valgkomiteen
Leder                             Hildegun Naas-Bibow
Medlem                         Gerda Havsgård
Medlem                         Tore Valderhaug
Medlem                         Kristian Ruud
Medlem                         Einar Sørland
Varamedlem                  Unn Doknæs
Varamedlem                  Pål Christian Ingierd

Revisor
BDO AS

Turneringsledelsen
Generalsekretær  Pål Trælvik
Arrangementsansvarlig  Victor Engholmen
Medlem   Kai Frydenlund-Holm (mannskap)
Medlem   Espen Kallerud (dommer)
Medlem    Kjersti Rønholt (presse)
Medlem    Simen Skogstad (teknisk)
Medlem   Tim Sundal (salg)
Medlem   Cato Løken (sikkerhet)
Medlem   Ann Kristin Hansen (bespisning)
Medlem   Lars Petter Solås og Jorun Clemetsen (innkvartering)
Medlem   Frank-Otto Kristiansen (arena)
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Administrative representasjoner
BSK:
Øystein Rikheim Sundelin deltok på Norges Idrettsforbunds ekstraordinære 
og ordinære ting på vegne av Oslo Idrettskrets

BSK Friidrett:
Styremedlem OFIK     Åse Wikshåland
Medlem av Norges Friidrettsforbund (NFIF lovutvalg) Per Gammelgård
NFIFs valgkomite     Quincy Douglas
 
BSK Håndball:
BSK representanter med tillitsverv i NHF Reg. Øst Norge
Dommer Coach, dommerinstruktør og observator Erik Borglin

BSK Fotball:
Jens Naas-Bibow har deltatt på Forbundstinget, OFKs Ting, og leder-
samlinger i Oslo fotballkrets.

BSK Orientering:
Svend Sondre Frøshaug representerte BSK på kretstinget til AOOK i 2021.
Olav Eide har vært representant i Rekrutterings- og utdanningsrådet (RUR) 
i Akershus og Oslo Orienteringskrets (AOOK).

BSK Innebandy:

Johan Halldin Medlem av seriekomitéen i Oslo & Akershus innebandyregion 

BSK Ski:
Langrennskomiteen i Oslo Skikrets:     Knut Arne Røer 

(har vært ansvarlig for 
kretsens TD’er)

Telemarkskomiteen i Oslo Skikrets:    Morten Eriksen 
(ledet og drevet grenen 
Telemark i Oslo Skikrets)

Oslo Skikrets oppmann 15-16 års gruppen:  Karianne Løken.   

Andre:
Representant i ISU-Idrettens samarbeidsutvalg 
i bydel Nordstrand     Ove Hobbesland
Styreleder i A/S Bækkelagets Sportsplass                                       Kai Hallgren      
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Enda et uvanlig år
Inn i 2021 jobbet vi med sikte på å gjennomføre Norway Cup i uke 31. 
Invita sjoner ble sendt ut, planleggingen var godt i gang og vi håpet i det lengste 
at turneringen kunne gjennomføres. Men koronapandemien resulterte i nye 
nedstengninger og innstramminger og satte en stopper for den organiserte 
idretten, også Norway Cup. Beklageligvis hadde HS intet annet valg enn å 
stramme inn pengebruken og måtte igjen permittere ansatte. Grunnet god 
økonomikontroll, midler fra myndighetenes støtteordninger gjennom pan-
demien, samarbeidspartnere som har hjulpet til samt en svært kjær kommen 
bevilgning over  statsbudsjettet er vi i stand til å sette igang all aktivitet i klubben 
igjen og ikke minst planlegge for og - forhåpentligvis - gjennomføre Norway 
Cup 2022. HS vil igjen takke alle de ansatte som også i 2021 måtte bære en tung 
bør ved å bli permittert. Forhåpentligvis har vi snart lagt pandemien bak oss 
og aktiv idrett kan settes i gang igjen på alle plan. BSK er ihvertfall godt nok 
rustet til å tilby barn og unge i vårt område idrettsopplevelser for livet.

BSK Arena 
Gjennom hele 2021 har det blitt jobbet videre med BSK Arena. Vi fikk et 
tilbake slag i mars 2021 da Oslo kommune etter flere år med forhandlinger, og 
til og med en ferdigforhandlet avtale, problematiserte hvorvidt prosjektet var 
i strid med reglene om ulovlig statsstøtte. I løpet av året har forhandlingene 
med kommunen igjen vist fremskritt og HS håper på endelig behandling 
i Oslo bystyre våren 2022 og dermed byggestart kort tid etter.

Bækkelagshallen
Oslo kommune har vist interesse for å kjøpe Bækkelagshallen. 
Grunnen er at Holtet vgs skal rives og det skal anlegges en ny barne-
skole siden kapasiteten på Bekkelaget skole er sprengt. BSKs posisjon 
er selvfølgelig at vi først og fremst ønsker å beholde hallen som har betydd 
mye for klubbens sportslige aktivitet i mange tiår. Hvis skoleanlegget skal 
rives bør kommunen finne en løsning der det realiseres en ny flerbrukshall. 

HOVEDSTYRETS  BERETNING FOR 2021
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BSK Håndball 
Styret i BSK Håndball (Håndballgruppen) takker med dette spillere, trenere, lagledere, støtteapparat, 

tillitsvalgte, supportere og øvrig håndballfamilie for et begivenhetsrikt år. Det har vært et år med 

både sportslige oppturer og nedturer, men aller mest synlig er den håndballgleden som våre ca 700 

aktive barn- og unge viser på trening og kamper. 

Styret har i 2019 avholdt 12 styremøter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter. Styret har samarbeidet 

svært bra og legger ned mye og godt arbeid for håndballen i BSK. En kartlegging av frivillighetsar-

beidet i håndballen viser at vi i fellesskap nedlegger mer enn 45.000 frivillighetstimer gjennom 

trenerinnsats, lagsorganisering- og oppfølging, sportslig oppfølging, foreldreinnsats og ikke minst 

Håndballfamiliens innsats under Norway Cup. Håndballen bidrar med over 50% av dugnadsinn-

satsen under Norway Cup, noe som gir kr. 1,5 mill. til håndballgruppen i tillegg til kr. 550.000 til 

lagkassene, som takk for foreldreinnsatsen. Stor takk til alle!  

Visjon 2023 – Viktig strategiarbeid

Håndballgruppen startet i 2018 et viktig strategiarbeid, for å konkretisere våre prioriteringer frem til 

2023 når ny BSK Arena etter planen står klar. Styret har i 2019 jobbet med konkretisering av visjon 

BSK HÅNDBALL  OG BSK HÅNDBALL  E L I TE  ÅRSBERETNING 2019
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Sportsplassen
En arbeidsgruppe bestående av repre-
sentanter fra BSK, Sportsplassen og 
Bekkelags høgda vel har jobbet med en 
fremtidsvisjon for Sportsplassen. Arbeidet 

vil bli presentert på klubbens årsmøte i 
2022. Målet er å sikre Sportsplassen som 

hjemmearena for BSK, men også som en 
samlingsplass for lek, idrett og mosjon for lokal-

samfunnet. Årsmøtet 2022 vil ta stilling til det 
videre arbeidet med dette historiske og viktige anlegget.

Verdiaktiviteter
2021 ble enda et år der vi kom langt med planlegging av Norway Cups verdi-
aktiviteter, men avlysningen av turneringen kom dessverre i mai. På grunn 
av usikkerheten og erfaringen fra 2020 var vi bedre forberedt, og hadde 
omdisponeringssøknader og alternative planer klare. Mesteparten av 
arbeidet ble innstilt som følge av permitteringene i adminsitrasjonen.  

Vi fikk beholde noe støtte fra Norad til å evaluere og redigere vårt Safe-
guarding/ Trygg deltakelse-kurs (utviklet i 2020), så slutten av 2021 ble brukt 
til å redigere og gjøre kurset klart til bruk i 2022 sammen med den eksterne 
prosjektgruppen. Prosjektleder deltok også som frivillig i gjennomføringen av 
evalueringen av kurset under East Africa Cup.
 
Marked 
Det var med stor glede vi i 2021 kunne annonsere Umbro/Scantrade som 
ny utstyrsleverandør og hovedsponsor for BSK/Norway Cup. Dette er en 
svært god og solid avtale for klubben og turneringen  som løper over seks år. 
Prosessen har vært tidkrevende. Vi gleder oss til å kunne jobbe med en 
etablert merkevare som Umbro, samt samarbeide med Scantrade som er 
godt kjent med BSK og Norway Cup fra tidligere. 

Vi har også signert avtale med Sportscomputing, som jobber med å analysere 
hastighet, spinn og ballistisk kurve på objekter fra støt til mål i fotballen. 
De har utviklet en egen applikasjon, som gjør det svært enkelt å kunne jobbe 
med forbedring av presisjon og skuddkraft. Dette blir en spennende aktivering 
på Norway Cup 2022. 

Polarbrød kom tilbake som partner og skal være prioritert leverandør av 
brød til bespisningen, samt ha aktivering på sletta og egen frokostvogn 
med Polar-sandwich.  Våre deltagere har tidligere gitt tilbakemelding 
om at de er godt fornøyd med Polarbrød, så dette er en berikelse for 
turneringen. Ellers har Coca Cola, Intility, Elkjøp, Ramirent, Tingstad 
Emballasje og Utleie partner fornyet sine avtaler med oss, noe vi er godt 
fornøyd med. 

Naboklubb
BSK har blitt med i Oslo Idrettskrets’ prosjekt Naboklubb. Nabolagsklubb 
er OIKs program for å styrke fleridrettslag i Oslo som tar et utvidet samfunns-
ansvar. BSK forplikter seg gjennom programmet til å jobbe med fem fokus-
områder: Inkludering, kompetanse, frivillighet og dugnad, ungdomssatsning 
og klubbhåndbok. 

Klubben har i 2021 mottatt 325 000,-. Midlene er avsatt i balansen og vil bli 
benyttet i 2022. 

Inkludering
Midlene vil blant annet bli brukt til å opprette et fond for å dekke utgifter til 
medlemmer med lav betalingsevne. Vi vil også starte opp nye aktiviteter for 
å inkludere flere, samt se på løsninger for bruktmarked. 

Frivillighet og dugnad
Klubben skal legge til rette for at det skal være enkelt å være frivillig i klubben. 
Klubben forplikter seg til å avholde dugnader for å holde kostnadene nede. 

Norway Cup er klubbens største og viktigste dugnad. I tillegg tilrettelegges det 
for dugnad på våre anlegg to ganger årlig, samt at gruppene avholder sine egne 
dugnader 1-2 ganger per år.  

Ungdomssatsing
Alle våre grupper skal i løpet av våren opprette et ungdomsutvalg for å ytterligere 
aktivisere ungdommen i klubben vår. Lederen i ungdomsutvalget vil på sikt få 
en plass i gruppestyret, slik at vi får aktivisert de i unge i beslutningsprosessene, 
samt at vi oppfyller målet om å ha en ungdomsrepresentant under 26 år i styret. 

Kompetanse
Dette henger sammen med ungdomssatsingen, og det vil bli mulighet til 
å delta på ulike kurs i 2022.

Klubbhåndbok/organisasjonsplanen
Det skal være enkelt for nye tillitsvalgte å sette seg inn i hvordan klubben er 
organisert og driftes. Organisasjonsplanen ligger ute på klubbens nettsider 
og oppdateres av HS før hvert årsmøte. 

Økonomi
Klubbens resultat viser et underskudd på 5 771 089,- for 2021. Årets omsetning 
på 26 902 173,- tilsvarer en reduksjon på 23% mot fjoråret. Resultatgraden er 
på -21,4%, en reduksjon på 27,8% fra i fjor. Klubben har en egenkapital andel 
på 75%, og likviditeten er god. Utvikling i omsetning, resultatgrad og egen -
kapital er tilfredsstillende sett mot to år med avlysning av Norway Cup. 

Hovedstyret mener at årsregnskapet gir et rettvisende bilde av klubbens 
eiendeler og gjeld, finansielle stilling og resultat. 

Hovedkassens resultat for 2021 viser ett underskudd på 5 630 875,- mot et 
budsjettert underskudd på 1 030 000,-. Norway Cup ble for andre år på rad 
besluttet avlyst av myndighetene i mai 2021. Klubben har mottatt midler fra 

regjeringens krisepakke på 5 519 191,-, en reduk-
sjon på 6 MNOK fra fjorårets tildeling. I tillegg 
er det gjort større besparelser ved permittering 
av ansatte, og med streng kostnadskontroll 
gjennom året har klubben prøvd å redusere et 
forventet underskudd så mye som mulig.

Hovedstyret mottar jevnlig rapportering på den 
økonomiske statusen for både klubb, Norway Cup 
og gruppene. Det legges også frem prognoser for 
årsresultat som gjør det enklere å korrigere underveis 
om nødvendig.

Likviditeten og egenkapitalen i hovedklubben er god. For klubben er det 
viktig å ha et solid fundament og en god likviditet for å kunne tåle endringer 
i påmeldingen til turneringen, som vi de to siste årene har erfart kan utgjøre 
mye både resultatmessig og likviditetsmessig. 

Tilskudd til gruppene fra Norway Cup/hovedkassa
Gruppene har i 2021 mottatt 4,2 MNOK i overføring fra klubben.

Fortsatt drift
Årsregnskapet for 2021 er satt opp under forutsetning av fortsatt drift. BSK 
har over lenger tid arbeidet for at BSK Arena og «Campus Ekeberg» skal bli 
realisert. Partene har gjentatte ganger fått fremlagt både fremdriftsplaner og 
krav som har medført at prosjektet er detaljert og priset fra entreprenør, slik 
at kommunen får en fast leiepris for de arealene de har etterspurt.
 
BSK Arena har en negativ egenkapital på 641 139,-, og en leverandørgjeld på 
56 259 988,-. Forpliktelsene BSK Arena har tatt på seg inngår i prosjektets 
totalkostnader og betaling vil finne sted når garantier er gitt fra kommunen 
og nødvendig finansiering er etablert.
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Kreditorene er i all hovedsak entreprenør og Oslo idrettskrets. Entreprenør 
har stoppet prosjektet inntil politisk vedtak. Det er i tillegg gitt ett lån fra 
Bækkelagets Sportsklub på kr. 15 925 432,-. Selskapet har ingen tilgjengelige 
midler inntil lånefinansiering foreligger.

Hovedstyret har diskutert forutsetningen for videre drift i prosjektet.
BSK Arena er ønsket fra politisk ledelse i Oslo kommune, og byråd for 
oppvekst og kompetanse leder prosessen frem til politisk vedtak. BSK 
arbeider videre med de siste detaljene med alle involverte byrådsavdelinger 
og målet er politisk vedtak før sommerferien 2022.
 
Siden avleggelse av årsoppgjøret, er det gjennomført løpende møter med 
kommunens forskjellig byrådsavdelinger i deres arbeide med å forberede 
en politisk behandling av prosjektet. Vi forventer at dette arbeidet vil bli 
gjennomført inneværende år.
 
Det bekreftes herved at forutsetningen for fortsatt drift er til stede.

Arbeidsmiljø
Sykefraværet i klubben var på totalt 155 dagsverk i 2021. Det har vært en 
delvis langtidssykemeldt i perioden. HS anser dette som akseptabelt.

Det har ikke forekommet eller blitt rapportert alvorlige arbeidsuhell eller 
ulykker i løpet av året, som har resultert i store materielle skader eller 
personskader.

Arbeidsmiljøet betraktes som godt, og det iverksettes løpende tiltak for 
forbedringer.

Likestilling
BSK har ved utgangen av året 13 faste ansatte, av disse er 7 kvinner. 
Kvinneandelen i administrative stillinger utgjør ca 50 %.

BSK har som policy at arbeid av lik verdi skal gi lik lønn.

BSK arbeider aktivt og målrettet for likestilling innenfor virksomheten. 
Ved rekruttering, både internt og eksternt prioriteres personlige kvalifika-
sjoner fremfor kjønn. 

Tiltak for å hindre diskriminering mv.
Klubben arbeider aktivt for å fremme likestilling, sikre like muligheter 
og rettigheter og hindre diskriminering på grunn av etnisitet, nasjonal 
opprinnelse, avstamming, hudfarge, språk, religion og livssyn. 

Sentrale risikoer og usikkerhetsfaktorer
HS erkjenner at den raske spredningen av Covid-19 i verden og i Norge, med 
innførte restriksjoner fra myndighetene, har skapt en usikkerhet for BSK. 

Finansiell risiko
BSK er i ingen stor grad eksponert ovenfor markedsrisiko, kredittrisiko eller 
likviditetsrisiko. Vi har god likviditet og ingen ekstern langsiktig gjeld.

Ytre miljø  
Klubbens virksomhet er ikke regulert av konsesjoner eller pålegg og vi 
forurenser ikke det ytre miljø.

Forsknings- og utviklingsaktiviteter
BSK har ikke forsknings- eller utviklingsaktiviteter

Redegjørelse for årsregnskapet og resultatdisponering
Etter HS’ oppfatning gir fremlagt resultatregnskap og balanse med noter uttrykk 
for virksomhetens resultat for 2021 og økonomiske stilling ved årsskiftet.

Det er ikke inntrådt forhold etter regnskapsårets slutt som er av betydning for 
bedømmelsen av regnskapet for 2021. Spredningen at Covid-19 har derimot 

1514

skapt en usikkerhet vedrørende fremtidig drift av klubben. Klubben har totalt 
sett god egenkapital og det er ved avleggelsen av regnskap og budsjett ikke 
klart om myndighetens pålegg og/eller restriksjoner kan påvirke inntekts-
grunnlaget til klubben i 2022. 

Virksomheten har for 2021 hatt et underskudd på kr 5 771 089,- 
som foreslåes anvendt ved: 
Overført annen egenkapital kr  -5.771 089
Sum disponert  kr -5.771.089

Oslo, 10.03.2022

Thomas Rustad
styremedlem

Martin Schälli
styremedlem

Øystein Rikheim Sundelin
styrets leder  

Ove Hobbesland
styremedlem  

Pål Trælvik
generalsekretær

Heidi Lier Wisløff
nestleder

Anders Storbråten
styremedlem

Øystein Heggelund Dahl
styremedlem

Frederic Ottesen
styremedlem

Jens Naas-Bibow
styremedlem

Kristine Larneng
styremedlem

Jon Anders Henriksen
styremedlem

Kristoffer Halmøy
styremedlem
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Dette rammet damelaget KS2 spesielt hardt og de første serie kampene viste 
at vi manglet litt på formkurven. MS2 og MS3 består av deler av eliteseriela-
get, som har trent og spilt som normalt, i tillegg til at Juniorguttene også har 
vært i aktivitet. 
 
Styrets arbeid
Styret har i 2021 avholdt 14 styremøter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter. 
Styret har samarbeidet svært bra og legger ned mye og godt arbeid for hånd-
ballen i BSK. En tidligere kartlegging av frivillighetsarbeidet i håndballen 
viser at vi i fellesskap i et normalår legger ned mer enn 45.000 frivillighets-
timer gjennom trenerinnsats, lagsorganisering- og oppfølging, sportslig 
oppfølging, foreldreinnsats og ikke minst håndballfamiliens innsats under 
Norway Cup. Håndballen bidrar normalt med over 50% av dugnadsinnsatsen 
under Norway Cup, noe som gir kr. 2-3 mill. til Håndballgruppen og lag-
kasser. Vi håper definitivt på gjensyn i Norway Cup 2022.  

Styret jobber med alle funksjoner og oppgaver innen håndballen og samar-
beider godt med klubbadministrasjonen i de daglige gjøremål. Styrets sam-
mensetning består for tiden av 6 mannlige og 2 kvinnelige styremedlemmer, 
som til sammen jobber med mange fokusområder:

•  Økonomi, forvalte Håndballgruppens midler til det beste for medlemmene 
og sørge for kontinuitet samt mest mulig aktivitet til høyest mulig kvalitet. 

•  Marked, der styret kontinuerlig jobber med å gjøre håndballen attraktive 
for sponsorer og samarbeidspartnere, som er villige til å bidra økonomisk 
for å sikre et av Norges beste håndballtilbud for barn og unge.

•  Sportslig, tre av styremedlemmene jobber med det sportslige tilbudet, som 
også innebærer kontakt med trenere, oppmenn og koordinere de sportslige 
målene og aktivitetene på tvers av håndballgruppen.

•  Dommer/utdanning, der fokus er utvikling og rekruttering av klubbens 
dommerstall, som for tiden består av dommere og barnekampveiledere.

•  FU Arrangement, der FU Leder er representert i styret og sammen med 

Foreldreutvalget har ansvaret for gjennomføringen av våre 400 hjemme-
kamper i BSK Hallen og Ekeberg skoles Flerbrukshall.

•  Elite Arrangement, der en stor gruppe med frivillige arrangerer og 
gjennomfører BSKs hjemmekamper i Eliteserien/Rema1000 ligaen. 

2021 har vært nok et unormalt år, der vi har opplevd stor sportslig- og 
økonomisk usikkerhet som følge av Covid-19. BSK er representert i Norsk 
Topphåndball og Norges Håndballforbund, der vi sammen med andre 
toppklubber tar løpende del i Covid-19 problemstillinger og forsøker 
å påvirke beslutninger om reåpning av håndballen med normal trening 
og spillsituasjon.

Hovedtrener for BSK Håndball, Jørgen Laug, har hovedansvaret for hånd-
ballens treningsopplegg, som en del av hans rolle som trener for Herrelaget 
i Rema1000 Ligaen. Engasjementet med Erik Andersen som trener-
koordinator ble også videreført for 2021. Erik er lagenes kontakt person 
innenfor det håndballfaglige og en sportslig ressurs for håndballstyret, 
trenere, lag og ledere. Sportslig Utvalg har også i 2021 fungert godt og det 
gis god oppfølging til lag og trenere. Det legges allerede nå trenerkabal og 
planer for organisering av håndballen for 2022/2023 sesongen. 

Håndballgruppen har hatt uvurderlig støtte fra Ulrik Rød, BSKs Sportslig 
administrativ leder, som legger til rette og bistår på alle områder. Hånd-
ballens høye aktivitetsnivå er avhengig av god støtte fra BSK-kontoret og 
uten Ulrik og resten av teamet hadde det ikke vært mulig å holde håndball-
gruppen i drift. TUSEN TAKK!

Virksomhetsbeskrivelse
Bækkelagets Sportsklub Håndball (BSK Håndball) er en selvstendig gruppe 
med eget styre og økonomi, som inngår i den totale virksomheten til Bække-
lagets Sportsklub. I tillegg er Bækkelagets Sportsklub HE (BSK HE), 
organisert som egen juridisk enhet med et eget likelydende styre og separat 
regnskap. 

Håndballgruppen inkluderer derfor både BSK Håndball og BSK HE.     

Covid19 i år også!
Styret i BSK Håndball takker med dette spillere, trenere, lagledere, støtte-
apparat, tillitsvalgte, supportere og øvrig håndballfamilie for nok et meget 
spesielt Covid-19-håndballår 2021. Ingen hadde på forhånd sett forseg nok et 
Covid-19-år, med tilhørende begrensninger for våre barn og unge i forhold til 
trening, kamper m.v 

Dette har definitivt preget avslutningen av 2020/21 sesongen og første 
halv del av 2021/22 sesongen, både utenfor og innenfor håndballhallen. De 
færreste av oss trodde vel ikke at vi også i 2021 skulle jobbe nesten hele året 
på hjemme kontor og at aktiviteten i samfunnet ukentlig ble skrudd av og på. 

Årets store BSK arrangement, Norway Cup 2021, ble nok en gang avlyst og 
de økonomiske konsekvensene ble enda større enn for 2020. Dette skapte 
stor økonomisk usikkerhet for BSK og for Håndballgruppen, som alene tapte 
millionbeløp sammenlignet med et normalår. 

Tilbake til normalen i 2022?
Vi håpet at Covid19-situasjonen skulle normalisere seg på høsten, da samfunnet 
åpnet opp igjen og seriespill kunne gå som normalt. Seriespillet 2021/22 kom 
i gang for de fleste aldersgrupper, riktignok underlagt en del smittevernregler 
og oppfordringer vi har fulgt slavisk og som alle lag, spillere, trenere og publi-
kum også skal ha skryt for å ha fulgt opp. Breddeidretten hadde vært hardt 
rammet av tiltakene, da all over 20 år ikke hadde fått trent håndball på 1,5 år. 

BSK HÅNDBALL  OG BSK HÅNDBALL  E L I TE  ÅRSBERETNING 2021
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Ved halvspilt sesong, så ligger Herrelaget midt på tabellen i Rema1000 
Ligaen. De øvrige seniorlagene, MS2 og MS3 ligger på sikre plasser midt 
på tabellene og utgjør de nødvendige rekruttlagene for herrelaget. 

Damelaget spiller i 2. divisjon og halvveis ligger de på en fin 4. plass. Målet 
for damelaget er opprykk til 1. divisjon, som burde være innen rekkevidde 
neste sesong hvis den positive utviklingen fortsetter. KS5 laget ligger an 
til opprykk til 4. divisjon, der målsettingen på sikt er å spille seg ytterligere 
oppover i divisjonene. BSK trenger et sterkt rekruttlag, for spillere som kan 
aspirere til å spille på damelaget.

På Jentesiden hadde vi i 2021, for første gang på lenge, en stor juniorstall på 
rundt 40 spillere samtidig som det kommer store spillergrupper nedenfra 
2005 og 2006 årgangene. 

Det er uansett viktig at både jenter og gutter skal kunne utvikle seg i BSK og 
at Elitelagene med både herrer og damer hevder seg blant de beste i landet. 
Bækkelagets ambisjoner over tid er å lykkes både på kvinne- og herresiden 
i norsk topphåndball.

Styret budsjetterer i 2022 med styrket sportslig satsing og budsjettet har 
rammer for sportslig suksess på både jente- og guttesiden.

Økonomi 
2021 har vært preget av stor sportslig- og økonomisk usikkerhet som følge 
av Covid19. Et avlyst Norway Cup 2021 medførte at Håndballgruppen 
kun fikk tilført «minimumstøtten» fra Hovedkassen og dermed mottok 
1,5 millioner mindre enn budsjettert. Regjeringens krisepakker for idretten 
og frivilligheten har også i 2021 bidratt til å redusere det økonomiske tapet 
noe, men kan ikke på langt nær erstatte inntektene fra 400 hjemmekamper 
med kiosk- og billettinntekter. 

Vi vil takke sponsorer og støttespillere som valgt å fortsette på lag med oss. 
En spesiell takk til OBOS, som donerte kr. 40.000 til BSK Håndball Elite. 
I tillegg har vi noen små, men viktige inntekter gjennom grasrotandelen og 
flaskepant på REMA 1000 i Sandstuveien. Økonomien i Håndballgruppen 
samlet er solid, til tross for et samlet underskudd på kr. – 860.812,- hvorav 
kr. -918 .810,- i BSK HE og kr. 57.898,- i BSK Håndball. Det samlede 
budsjetterte underskuddet var kr. – 599.901,- 
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Visjon 2025 – Viktig strategiarbeid
Håndballgruppen startet i 2018 et viktig strategiarbeid, for å konkretisere 
våre prioriteringer frem til 2023 når ny BSK Arena etter planen skulle stå 
klar. Men BSK Arena er sterkt forsinket og 2020 og 2021 har stått i Covid- 
19’s år. Styret har derfor jobbet med en revisjon av strategien og jobber nå 
under mottoet: #bskerbest 2025. «Den eneste klubben med både Herre- og 
Damelag i Eliteserien, tuftet på et solid breddefundament med 1000 aktive 
spillere».

• Norway Cup Håndball relanseres 2022
• Ny BSK Arena 2024
•  Langsiktig strategi for økt økonomisk handlingsrom 
    –  Dedikerte markedsressurser for å sikre sponsorer og samarbeidspartnere
    –  Bredere og større spillerstall på elitelagene
    –   Vi skal være den klubben ingen trenger å forlate, fordi vi skal ha det beste 

tilbudet for alle spillere uansett alder, ambisjonsnivå og ønsker.
    –   Vi skal være klubben som dyrker talenter og rekrutterer fra egne rekker, 

men som også tiltrekker oss andre norske og internasjonale spillere
    –  Bredde skaper topp og topp skaper bredde.

BSK Arena er forsinket, men det er fortsatt en ambisjon om å ha 1.000 
aktive BSK håndballspillere når vår nye storstue står klar. Dette betyr økt 
fokus på rekruttering av de yngste samtidig som vi reduserer frafall på de 
eldre årsklassene.

Sportslig er det solid grobunn i Bækkelaget og BSK Håndball har tilbud til 
barn fra 5-års alder (siste år i barnehage) og helt opp til seniornivå. Det står 
mange yngre spillere i kø på vei opp til Elitelagene på både herre- og dame-
siden. Flere av de yngre og lovende guttespillerne har tegnet kontrakt med 
Herrelaget, samtidig som det er signert et par nye seniorspillere for denne 
sesongen.

 

1 Elverum 17 17 0 0 602 454 34

2 Drammen 17 14 0 3 554 454 28

3 Runar Sandefjord 17 11 1 5 519 477 23

4 ØIF Arendal Elite 17 10 1 6 531 497 21

5 Nærbø 17 9 1 7 512 518 19

6 Bækkelaget Håndball Elite 17 8 1 8 514 526 17

7 Kolstad 17 8 1 8 518 506 17

8 Kristiansund Topphåndball 17 8 0 9 489 523 16

9 Halden Topphåndball 17 6 3 8 516 516 15

10 Fjellhamar 17 7 1 9 469 494 15

11 Haslum HK 17 4 2 11 476 525 10

12 Tønsberg Nøtterøy 17 4 2 11 504 559 10

13 Sandefjord 17 4 1 12 455 534 9

14 Bergen Håndball 17 1 2 14 471 547 4

Gull       Sølv       Bronse       Sluttspill sammen med 1–3       Kvalifisering       Nedrykk

TABELL

Nr Lag K V U T Mål P

1 Junkeren 13 12 0 1 425–306 24

2 Sarpsborg 12 9 1 2 345–286 19

3 Oppsal 2 12 9 1 2 297–273 19

4 Bækkelaget Håndball Elite 12 9 0 3 297–238 18

5 Fredrikstad Bkl 2 13 7 1 5 371–351 15

6 Tromsø 11 6 1 4 292–282 13

7 Follo HK Damer 2 11 6 0 5 288–273 12

8 Vålerenga 11 4 0 7 264–303 8

9 Rælingen 11 3 0 8 253–279 6

10 NIT–HAK 11 3 0 8 278–320 6

11 Harstad 11 2 0 9 265–336 4

12 Østsiden Fredrikstad 12 2 0 10 288–336 4

13 Tveter 10 1 0 9 243–323 2

2. divisjon Kvinner – 01, Håndballsesongen 2021/2022



20 21

med fotograf og artikkelskribent, som jobber med å forbedre håndballens 
kommunikasjon på sosiale medier. 

•  Nettsiden til Håndballgruppa 
– https://www.bekkelagets.no/idretter/handball/ 

•  Nettsiden til Håndball Elite – https://bskhe.no/ 
•  Facebooksiden til Bækkelaget sportsklubb
•  Facebooksiden til Bækkelaget SK Håndball
•  Facebooksiden til Bækkelaget Håndball Elite 
•  Instagram @bekkelagetssk og lagene har Instagramkontoer #vierbsk 

Vi ber alle om å følge sidene, dele saker og like innlegg, slik at vi når flere 
spillere og medlemmer samtidig og tiltrekker oss flere eksterne aktører. 

Sportslig Utvalg
Sportslig Utvalg (SU) har bestått av 3 medlemmer som har fordelt opp-
følgingsansvaret for de forskjellige årgangene mellom seg. Hvorpå det har 
vært høy møteaktivitet gjennom sesongen med de respektive lag. I sesongen 
2021/2022 har vi meldt på 84 lag til serie og cupspill.

Vi meldte på både jente- og guttelag til Bring- og Lerøy-seriene, der både 
G16 og J16 kvalifiserte seg til videre spill, mens det dessverre kun var G18 
som kvalifiserte til Lerøy.  

Vi ser at BSK fortsatt er en attraktiv klubb for gutter på juniorsiden og tilsi-
get fortsetter i de eldre juniorårgangene. Vi frykter økt frafall blant alders-
gruppen 16-22 år, som følge av nedstenging av håndballen, men at det ser 
foreløpig bra ut. Vi har en for liten spillergruppe for G2006, slik at disse ble 
slått sammen med G2005 i alt trenings- og kampprogram. Vi ser på tiltak for 
å styrke 06-årgangen, slik at vi kan stille et Bring G16 lag også neste sesong.  

Arena Treningsaktivitet
I tillegg til BSK hallen benyttes Ekeberghallen, Bjørnholthallen og Ekeberg 
skole flerbrukshall som treningsarena for BSK-lagene denne sesongen. 
I dag bruker BSK Håndball ukentlig 95 timer i hall fordelt på 6 forskjellige 
spilleflater/haller i tillegg til 30 timer styrketrening, for G/J 2006 og eldre, 
med PT på Oslo Idrettssenter OIS.

Det er kun BSK hallen vi som klubb disponerer selv, Ekeberghallen leier vi 
fra OIK og de øvrige 2 hallene er kommunale. Der får vi tildelt treningstid i 
konkurranse med andre idretter og andre klubber. Derfor blir det som alltid, 
en kamp om treningstider, der vi forsøker å ta hensyn til alle gruppene og 
fordele timer rettferdig. De yngste gruppene er ofte størst med flest spillere 
og behov for flere treningsflater, men får naturlig nok tildelt noen færre 
treningstimer enn de eldste. 

Håndballgruppens aktivitet drives i det store og det hele på frivillig basis og 
har godt økonomisk fundament, som gir et solid tilbud for alle barn og unge 
som ønsker være med. Resultatet for 2021 ble noe bedre enn budsjettert og gir 
derfor et godt utgangspunkt for videre sportslig satsing, vekst og økt aktivitet i 
2022. BSK HE har inngått en provisjonsavtale med en fritt  stående konsulent, 
som skal jobbe med å selge BSK Håndball som et sponsor- og samarbeids-
objekt med tanke på å vesentlig øke sponsor inntektene til Håndballgruppen.

Budsjettet for 2022 legger opp til et «normalår» i forhold til at det gjennom-
føres Norway Cup og inntektene fra Hovedkassen dermed er vesentlig 
høyere enn virkelige overføringer for 2021.

Håndballgruppen har nå en samlet oppspart egenkapital på kr. 4.028.461,- 
der BSK Håndballs egenkapital utgjør kr. 3.617.741,- Dette til tross for 
to tøffe Covid-19-år, der sponsormarkedet har vært tørt og hallene tomme 
for publikum. Håndballgruppen er sterk økonomi, som gjør oss i stand til 
å satse fullt sportslig også i 2022.

Kommunikasjonskanaler og Sosiale medier
BSK fikk nye nettsider på slutten av 2020, som gir et nytt moderne inn-
trykk og forenkler gruppenes forvaltning av egne sider og muliggjør en mer 
aktiv nettstrategi. Vi har «ryddet» i sidene og målet er en tydeligere profil 
og enklere budskap på håndballens sider. Vi har også inngått et samarbeid 
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Bækkelaget Sportsklub – Håndball
Resultatregnskap Regnskap Budsjett Regnskap Budsjett Budsjett

Note 2021 2021 2020 2020 2022

Inntekter og kostnader

Inntekter

Sum inntekter 5.678.958 6.798.730 5.177.364 3.797.500 7.262.183

Kostnader

Sum kostnader 5.621.060 7.035.535 4.531.797 5.790.000 7.150.012

Driftsresultat 57.898 –236.805 645.567 –1.992.500 108.718

Årsresultat 52.338 –246.805 645.336 –1.992.500 108.718

Overføringer

Avsatt til egenkapital 52.338 645.336

Sum overføringer 52.338 645.336

Bækkelaget Sportsklub – Håndball
Balanse 31.12

Note 2021 2020

Eiendeler

Sum omløpsmidler 6.275.544 6.405.085

Sum eiendeler 6.275.544 6.405.085

EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital

Egenkapital 1.1 3.565.403 2.920.067

Årsunderskudd/-overskudd 52.338 645.336

Sum egenkapital 31.12 3.617.741 3.565.403

Gjeld

Sum gjeld 2.657.803 2.839.682

Sum egenkapital og gjeld 6.275.544 6.405.085
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dommere har klubben en stamme på dommere i alder 16 år og eldre med et 
prisverdig lojalitetsforhold til BSK Håndball gjennom mange år. 

Foreldreutvalget FU 
Styret takker også i år Foreldreutvalget for meget godt utført arbeid. 
Arbeidet som utføres av foreldre og foreldreutvalget er av stor betydning for 
Håndballgruppen, der vi skal avvikle ca 400 hjemmekamper i Bækkelags-
hallen og Ekeberg skoles Flerbrukshall. Foreldreutvalgets innsats for disse 
arrangementene bidrar til en betydelig omsetning og overskudd de siste 
årene, som kommer lagene direkte til gode. Foreldreutvalgets arbeid gjør 
det mulig for oss å opprettholde vår høye aktivitet for barn og ungdom med 
lave egenandeler på cuper og andre lagarrangementer. 

2021 var selvfølgelig preget av Covid19 med begrenset antall tilskuere på 
kampene og et strengt fokus på smittevern. FU innførte en egen rolle som 
«smittevernansvarlig» for å passe på at smittevern i hallen ble ivaretatt 
under avviking av kamper og arrangementer. Sekretariatet har for det meste 
vært utført av spillere fra de eldste årsgruppene, fra J/G15 men også fra 
foreldregruppene og spillere i Håndball Elite.  

FUs overskudd går utelukkende tilbake til lagene gjennom årlige over-
føringer til lagkassene. I desember 2021 ble det overført totalt kr 232.500 
til lagkassene for gjennomføring av FU-vakter i 2021.

FU-Leder sitter som fast medlem i Håndballstyret, som gir god kommunika-
sjon og informasjonsflyt mellom FU, Styret og klubben i sin helhet. FU sitt 
arbeide styrker Håndballgruppen og er arrangementsansvarlig i både BSK 
Hallen og Ekeberg skole Flerbrukshall for bredde/seriekamper.

Tusen takk til alle foreldre!
 

Organisering 
og tillitsverv
BSK Håndball avholdt sitt Årsmøte 
11. februar 2021 der følgende styre ble valgt:

Styret i 2020
Leder     Thomas Rustad  2 år gjenvalg
Nestleder   Dag Harald Østlie 1 år ikke på valg
Styremedlem Økonomi   Jon Gulbraar 1 år ikke på valg
Styremedlem Utdanning/dommer Kaja Larsen 2 år gjenvalg
Styremedlem Sport/sekretær Kim Martens Meyer 
      1 år ikke på valg
Styremedlem Sport  Erik Johnsen 1 år gjenvalg
Styremedlem Sport  Jørgen Spolèn Erstad 
       1 år gjenvalg
Styremedlem FU   Tone Lise Aunan 1 år ny
(Styremedlem vara  Celine Ovat 1 år ny)

Valgkomiteen i 2021
Heidi Kalmo (Leder)
Vanja Konradsen
Aslak Johansen (vara)

Representanter i øvrige styrer og utvalg
Foreldreutvalg (FU): Tone Lise Aunan (Leder)
BSK representanter med tillitsverv i NHF Reg. Øst Norge
Dommer Coach, dommerinstruktør og observatør: Erik Borglin

Sportslige resultater
Herrelaget endte på en super 4. plass forrige sesong og ble dermed 
tildelt NHFs siste Europacup plass. BSK kom til 3. runde av cupen, men 
tapte knepent mot et lag fra Luxembourg. Men 3. runde er likevel historiens 
beste resultat for et herrelag fra BSK. Damelaget vant Europacupen i sin 
storhetstid, slik at årets resultat er det beste på lenge. Det er helt klart at flere 
av seriens topplag har fått adskillig større respekt for gutta i gult og blått. 
Som eneste Eliteserielag fra Oslo på herresiden styrker dette klubb følelsen 
og ikke minst merkenavnet til Bækkelagets Sportsklub og BSK Håndball.   

Damelaget, som ikke fikk spilt 20/21 sesongen på grunn av Covid19, startet 
derfor litt «rustent» med 3 tap de første kampene. De neste 9 kampene 
har vært seiere, som lover godt for siste halvdel av 2021/22 sesongen. 

Dommer- og utdanning 
Håndballgruppen har også denne sesongen dekket dommerkvoten for hele 
BSK Håndball med 22 dommere i starten av året, men en redusert stall på 
17 ved inngangen til 2022. Som følge av Covid19 ble vårens dommerkurs 
for 04 og 05-årgangen avlyst og først gjennomført høsten 2021. BSK ligger 
dermed 2 årganger etter på utdanning av dommere, som følge av at NHF 
de to siste årene ikke har kunne avvikle kurs på grunn av Covid19. BSK har 
tatt opp dette med NHF og krever at det tas aksjon, slik at BSK kan utdanne 
dommere løpende og tilfredsstille klubbens dommerkvoter for 2022.

BSK har 3 dommerutviklere, som jobber systematisk for å utvikle dommere 
i BSK og sørge for god tilvekst av nye dommere. Tradisjonelt har alle i G/J15 
årgangen deltatt på obligatorisk kursing som Barnedommere. Alle disse får 
utøve dommergjerningen som i hovedsak er dømming av BSK kamper i 9, 10 
og 11 års klassen. 

Målsettingen er å utdanne 8 dommerpar (16 personer) til Dommer Trinn 
1, og samtidig klarer å utdanne 16 par som Barnedommere. Utover Barne-
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Lagenes støtteapparat 2021
For sesongen 2020/21 har Håndballgruppen i tillegg til +40 FU represen-
tanter i overkant av 130 personer som bidrar i trenerteamene rundt de 50 
lagene som er påmeldt til seriespill, dvs. Eliteserie herrer, 2.div. herrer, 3.div. 
herrer, 2. div. damer, 5. div damer, 6. div. damer, 32 jentelag og 27 guttelag. 
De aller minste spillerne gutter/jenter deltar i Loppetassen og Minirunder 
og kommer i tillegg til seriespillets 63 lag.

Styret retter en stor takk til alle dere som legger ned en uvurderlig innsats 
for å ivareta barn og ungdom i BSKs håndballgruppe! 

G/J2016 Oppstartere
Trenerteam: Frida Kvigne, Hermine Aase 

J2015 
Trenerteam/støtteapparat: Gjermund Borger Hansen, Grethe Hansen, 
Hanne Caroline Hvidsten, Kresten Angel Lyngstad, Line Kolstad, Ragnhild 
Rønning, Vivie Meyer Kristiansen

J2014 
Trenerteam/støtteapparat: Eirik Øiestad, Elida Jørgensen Øiestad, 
Elin Løvland, Hege Bøystad-Sætness, Hilde Aas Strand, Hilde Fagerhøi, 
Kaja Jørgensen, Lena Bøhler, Lene Elisabeth Wiinberg, Linn Svendsen- 
Lien, Marie Steinkjer, Marlen Lundaas, Nan Vold-Andersen, Simon Døhlen 
von Krogh, Tora Stensvold.

J2013 
Trenerteam/støtteapparat: Heidi Kalmo, Carina Holmen, Helle Knudsen, 
Helle Stenberg, Jan Even Sandal, Kenneth Banken, Kristin Rødshagen, 
Line Konglevoll, Linn Herner, Marianne Slettemeås Holm, Mille Kalmo- 
Aasen, Rachel Iren Mathisen Hosar, Sofia Velger Broen, Torgils Kvam, 
Tuva Moseng.

J2012
Trenerteam/støtteapparat: Anette Møller, Hilde Charlotte Aanmoen, 
Marius Niva, Mårten Skjøstad, Torgeir Slotte, Trine Smedheim.

J2011
Trenerteam/støtteapparat: Frode Stenvik, Andreas Øgaard Bergh, Cathrine 
Blix, Elin Constance Greiff, Christian Heiberg, Espen S. Kristoffersen, Jon 
Kristian Høye, Kenneth Banken, Kjetil Brende Kolltveit, Kristin Mørstad, 
Mari Hvattum, Sissel Maria Mangerud.

J2010
Trenerteam/støtteapparat: Anette Møller, Arild Jacobsen, Camilla Hauge, 
Elin Strand Fernander, Heidi Kalmo, Jan Erik Westby, Jannicke Aas, Jenny 
Martens Meyer, Jørgen Bjerke, Kristoffer Aaeng, Margrethe Aamodt, 
Marnix H. P. Vlutters, Pål Bjellhansen, Rikke Dobloug, Øyvind Bernhoft 

J2009
Trenerteam/støtteapparat: Cathrine Løken, Ingunn Svoren, Mette Rooth, 
Maren Hjelle Wold, Mia Robinson, 

Sportslige representasjoner og prestasjoner
Alle nasjonale serier og landslagssamlinger ble for det meste avlyst i annen 
halvdel av 2020/21 sesongen på grunn av Covid-19. Høsten 2021 ble 
aktiviteten gjenopptatt og BSK har sendt flere spillere til de ulike Landslags-
samlingene.

Både Jente- og Guttelandslaget-LK/LM-04 er representert med trenere fra 
BSK, der Gitte Madsen-Kaarød er en av to Landslagstrenere på jentesiden 
og Jørgen Laug er en av to Landslagstrenere på guttesiden.

NHFs serier 2021/2022
Bringserien 
J16 
G16 

Lerøyserien 
J18 (ikke kvalifisert)
G18 

SPU – regional spillerutvikling 2021 (avlyst)

Regional Bylagsturnering 2021 (avlyst)

Utmerkelser og hedersbevisninger
Håndballgruppens utmerkelser
• Innsatspokalen 2021 for yngre junior – ikke utdelt 
• Innsatspokalen 2021 for eldre junior – ikke utdelt 

Håndballgruppens innstilling til Hederskomiteens tildeling
Bronse
• Svein Arild Madsen (Administrativt)
• Trond Falao (Administrativt)
• Svein Helge Angvik (Administrativt)
• Jorun Clemetsen (Administrativt)
• Thomas Rustad (Administrativt)

Sølv
• Emil Sundal (Sportslig)
• Erik Andersen (Administrativt)

Mesterskapsmedaljer
Ingen kandidater

Juniorgutta LM02 U-gutta LM-04 Guttelandslaget LK-06

Hans Gran
Mads Presterud Ødegaard
Fredrik Tobias Syversen
Henrik Rifseim

Sebastian Reiersen
Niklas Gjerde
Emil Havsgård
Axel Skaarnæs
Sander Stensrud 

Sebastian Madsen-Kaarød

LKB Beachjentene

Martine Welfler

Juniorjentene LK02 U-jentene LK-04 Jentelandslaget LK-06

Kaja Løken Ida Wall Bakken 
Vilde Bjørnsen

Representasjoner / Innkalling til landslagssamlinger 2021

(Informasjon om trener, lagledere og støtteapparat er hentet fra Spond og listet alfabetisk.)
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J2008
Trenerteam/støtteapparat: Cathrine Biermann, Cecilie Borander, Eirik 
Aure, Espen Næss, Jarle Stenseth, Lene Ståhl, Magnor Samueljord, 
Terje Boye

J2007
Trenerteam/støtteapparat: Erik Søreng, Heidi Kalmo, Jytte Seligmann, 
Katrine Torkildsby-Reine, Lars Ihle, Martine Hansen, Mats Andreas 
Slaastad, Stig Langvik, Stig Lund.

J2006
Trenerteam/støtteapparat: Frode Stenvik, Hanne Messel, Jan-Olav 
Jacobsen, Mats Kvarud, Michael Hesterskog, Mats Gyve, Nicolai Lancelot, 
Tanja Tomasevic

J2005
Trenerteam/støtteapparat Camilla Gullaksen, Cecilie Borander, Kari 
Leiros Nilsen, Nikolai Wiig, Simen Westgaard Larsen, Tone Naglestad

J18 Junior
Trenerteam: Amar Hamzic, Cathrin Wall, Egon Kvigne, Karl Anders 
Sletsjøe, Kathrine Pettersen, Roy Arve Garver. 

KS 2. divisjon 
Trenerteam/støtteapparat: Gitte Madsen-Kaarød, Jan Henning Løken, 
Magnus Madsen-Kaarød, Odd Solli, Simen W. Larsen, 

KS 5. divisjon
Trenerteam: Kai Frydenlund-Holm, Karl Anders Sletsjøe, Åse Frydenlund- 
Holm

KS 6. divisjon
Trenerteam: Svein Helge Angvik

G2015 
Trenerteam/støtteapparat: Kresten Angel Lyngstad, Lasse Rode, Maren 
Sørlundsengen, Nina Foldøy Andersen, Trine Lise Aasgaard Wadoux

G2014 
Trenerteam/støtteapparat: AndersLundgren Aarø, Aslak Johansen, 
Cathrine Nygaard, Catinka Hammarbäck Lorentzen, Jan Nessjøen, 
Jennifer Drummond Johansen, Kari Sigurdsen, Maja Thune-Larneng, 
Mari Hvattum, Marius Oddane, Svein Hansen. 

G2013 
Trenerteam/støtteapparat: Anders Gåsemyr, Hanne-Cathrine Eliesen 
Hugdal, 
Ida Ottestad, Jon Gulbraar, Kristine Larneng, Morten Tørklep

G2012
Trenerteam/støtteapparat: Anja, Rykhus, Camilla Carlander, Claire 
Pedersen, Kjersti Sulutvedt, Kristin Kvernrød, Mari Tyrdal, Sissel Maria 
Mangerud, Stig Lund

G2011
Trenerteam/støtteapparat: Camilla Sillerud-Howell, Charlotte Hartberg, 
Christian Hasle, Elisabeth Preus, Hanne Solheim Tosterud, Linn Ringstad, 
Steinar Drange, Øyvind Øgaard Bergh

G2010
Ternerteam/støtteapparat: Anders Gåsemyr, Are Werner Ander Andersen, 
Christopher Rustad, Espen Skjæran, Frode Stenvik, Hans Jørgen Stensvold, 
Håvard Hauge, Ingvild Johansen, Kresten Angel Lyngstad, Lene Elisabeth 
Wiinberg, 
Pia Killengreen, Siv Heim

G2009
Trenerteam/støtteapparat: Atle Myrhol, Charlotte Hartberg, Eirik Øiestad, 
Hege Bøhm Ottar, Heidi Sørlie-Reininger, Jane Simensen, Jon-Harald 
Gaarde, Katrine Torkildsby-Reine, Magnus Skarprud, Morten Østreng, 
Stine Nes.

G2008
Trenerteam/støtteapparat: Anders Almstrøm, Audun Eikeland, Elin 
Constance Greiff, Heidi Sørlie-Reininger, Hilde Norvalls, Kjetil Brende 
Kolltveit, Morten Sitter, Siv Heim. 

G2007
Trenerteam/støtteapparat: Bjørn Erling Solberg, Camilla Prøven, Eva Foslund 
Niva, Hanne Ladegård Beck, Hanne Sørum, Mats Kristensen, Terje Ekeberg, 
Tone Lise Aunan.

G2006 (inngår i spillergruppe med G2005)
Trenerteam/støtteapparat: Anita C. Drabløs, Gitte Madsen-Kaarød, Magnus 
Madsen-Kaarød, Mari Tyrdal, Vanja Konradsen, Øyvind Rasmussen

G2005
Trenerteam/støtteapparat: Amar Hamzic, Axel Arnesen, Jardar Aavik 
Skarprud, John Beyer, Jørgen Spolén Erstad, Kenneth Torp, Kikki Stoltz 
Wennersten, Magnus Madsen-Kaarød, Pål Øystein Carlsen, Stig Langvik, 
Tor Even Gjendem

G18 Junior
Trenerteam/støtteapparat: Alexander Linløkken Pettersen, Mats Kvarud

Rekrutt / MS 2. divisjon
Trenerteam: Tarjei Sundal, Trond Falao, Katrin Jevnaker

MS 3. divisjon 
Trenerteam: Alexander Linløkken Pettersen, Trond Falao

Rema1000 Ligaen Herrer Elite:
Trenerteam: Jørgen Laug, Tarjei Sundal, Erik Andersen, Svein Madsen 
Fysioterapeut: Charlotte Kristine Karlsen Hansen
Materialforvalter: Monica Moore

Leder BSK Håndball
Thomas Rustad 
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Fotballen har stadig fortsatt medlemsveksten gjennom det andre korona-
året 2021. Samtlige årganger på guttesiden fra 5 år og hele veien til 
oldboys lag er på plass. Styrets største sportslige prioritet er nå jentesiden, 
hvor utfordringen er å holde på alle jentene som rekrutteres i de yngste 
årgangene og samtidig systematisk og over tid bygge opp lag i alle alders-
klasser.
 
Antall trenere/støtteapparat og spillere
Ca 820 spillere og 83 trenere og lagledere.
 
Rekrutteringsarbeid
Rekrutteringsarbeidet har gitt resultater også i et vanskelig idrettsår. Fotballen 
 ar skapt mye blest rundt oppstartsdagene for nye årskull (5-åringene). 
Totalt har vi nå ca 120 spillere på de tre yngste årskullene (2016, 2015 og 
2014), en vekst på over 20 % fra 2020. Oppstart for 2017-kullet planlegges 
frem mot våren. I tillegg planlegges en felles rekrutteringsdag for klubben 
i forbindelse med skolestart for 2016-kullet i august.
 
Representasjoner
Jens Naas-Bibow har deltatt på Forbundstinget, OFKs Ting samt leder-
samlinger i Oslo fotballkrets.
Se ellers punktet om dommere nedenfor.
 
Utstyr
Bækkelagets SK benyttet Hummel som utstyrsleverandør i 2021. Det var 
kjent at utstyrsavtalen var under reforhandling, og innkjøp av utstyr ble 
derfor satt på pause høsten 2021. På slutten av året ble det kjent at Umbro 
ble ny sponsor og utstyrsleverandør. Styret arbeider med nye rutiner for
bestilling og kjøp av utstyr fra ny leverandør.

Etter at G-Sport gikk konkurs og i påvente av ny utstyrsleverandør har det 
vært utfordrende å få tak i BSK-utstyr lokalt. Administrasjonen har laget en 

rutine for å bestille utstyr direkte fra Umbro. Styret ønsker å tilrettelegge for 
enklere bestilling av utstyr for både klubb, lag, spillere og foresatte, slik at 
klubben og våre lag fremstår med en felles profil og likt utstyr.

 Kvalitetsklubb
Klubben er godkjent som kvalitetsklubb nivå 1 (https://www.fotball.no/
klubb-og-leder/kvalitetsklubb/kvalitetsklubb-niva-1/). Styret oppfyller 
kravet til sertifisering på nivå 2. Styret vil etablere rutiner og oppfylle 
kravene for å søke sertifisering så snart det åpnes for dette.
 
Økonomi
Styret har god løpende oversikt over økonomien, og bruker retningslinjene 
og metoder for den økonomiske styringen som ble utarbeidet i 2018. Klubben 
tok i bruk det nye økonomisystemet Onestop Reporting fra oktober 2021, 
noe som gjør løpende regnskapstall enklere tilgjengelig i økonomistyringen.

Etter to koronaår er det viktig å styrke motivasjonen til dugnadsinnsats og 
eierskapet til lagene/årgangene hva gjelder egen økonomi. Styret viderefører 
de vedtatte retningslinjene for lagkassene både hva gjelder faste økonomiske 
tilskudd fra klubben til vanlig drift og turneringsdeltagelse. De fastslåtte 
prinsippene for lagenes/årgangenes rett til selv å disponere oppsparte 
midler over flere år fastholdes, slik at det for eksempel er mulig å spare opp 
midler til større turneringer/reiser over tid.

I fotballgruppen er hovedinntektene i 2021 fra aktivitetsavgiften kr 948 805 
og dekning for tapte inntekter i forbindelse med avlysning Norway Cup 
kr 793 005.

I dette andre koronaåret reduserte styret mange kostnader betydelig 
sammen lignet med opprinnelig budsjett. Fotballstyret prioriterte å opprett-
holde ressursbruken på sportslig satsing ut fra økende spillertall og behov. 
Det største avviket i forhold til budsjett var økte kostnader til spillerutvikling 

Styrets sammensetning
Etter årsmøte 28. januar 2021 hadde Fotballgruppen følgende styre til 
godkjenning av generalforsamlingen:
Leder    Jens Naas-Bibow 1 år 
   (gjenvalg styreleder/ikke på valg styremedlem)
Nestleder og sekretær Aksel Tannum 2 år 
   (gjenvalg nestleder/gjenvalg styresekretær)
Økonomi   Marit Myklestad 2 år 
   (gjenvalg styremedlem økonomi/materialforvalter) 
Utdanning   Ole J. Kristiansen 1 år 
   (ikke på valg styremedlem utdanning)
Styremedlem   Luis Conceicao 2 år (gjenvalg)
Styremedlem   Ina Fischer 1 år (ikke på valg)
Styremedlem   Line Konglevoll 2 år (nyvalg styremedlem)
 
Valgkomiteen
Valgkomiteen har bestått av Arild Salomon, Vegard Berentsen og 
Tom Rodal Bjerke.
 
Generelt
Styret har i nok et koronaår fulgt opp økonomien tett. Vi har redusert 
kostnadssiden sammenlignet med opprinnelig budsjett, slik at vi også 
i 2021 kunne styrke den sportslige satsingen. Vi har etablert tre faste 
sportslige stillinger ved siden av trenerstillingene, henholdsvis sportslig 
ansvarlig, spillerutvikler og ansvarlig for barnefotballen. Antallet ansatte 
trenere i ungdomsfotballen er økt ytterligere på grunn av vekst i antall 
spillere.

Det har i 2021 vært avholdt seks styremøter samt en rekke arbeidsmøter. 
Styret har bred og variert kompetanse. Samarbeidet har vært bra, men det 
har vært et savn ikke å kunne avholde fysiske møter i lengre perioder.

BSK FOTBALL  ÅRSBERETNING 2021

https://www.fotball.no/klubb-og-leder/kvalitetsklubb/kvalitetsklubb-niva-1/
https://www.fotball.no/klubb-og-leder/kvalitetsklubb/kvalitetsklubb-niva-1/
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G2008 er 38 spillere og stilte med lag i 1., 2. og 4. divisjon. Laget vant 
1. divisjon, endte sist i 2. divisjon og fikk 2. plass i 4. divisjon. Førstelaget 
nådde semifinale i kretsmesterskapet, hvor ble det tap mot Hasle-Løren 
4 – 3. Hasle-Løren vant senere finalen mot Heming.

Norway Cup
Norway Cup ble på grunn av koronasituasjonen dessverre avlyst i 2021.
 
Bækkelagscupen 
Bækkelagscupen ble på grunn av koronasituasjonen dessverre avlyst 
i 2021.

Anlegg
Fotball disponerer følgende anlegg:
Ekeberg kunstgress – helårsbruk, delvis utleid til krets
Sportsplassen 7'er – helårsbruk
Sportsplassen 5'er – ikke i bruk vinterhalvåret
Sportsplassen 11'er

Ekeberg kunstgress
Ekeberg kunstgressbane er en topp trenings- og kamparena. I praksis er 
det noen utfordringer knyttet til at banen blir lånt ut til fotballkretsen på 
kort varsel. Det medfører at våre lag må flytte rundt på og enkelte ganger 
avlyse treninger. God kommunikasjon og klare rutiner for booking og 
omberamming av banekapasitet ser ut til å ha bedret de praktiske 
utfordringene.

5'er- og 7'er-kunstgresset på Sportsplassen
5’er-banen fungerer godt for de minste på sommeren, og klare rutiner for 
booking av banekapasitet gjør at banene utnyttes godt. Klubben er i gang 
med å søke om midler til rehabilitering av begge banene.

11er Sportsplassen
Det er stadig et ønske å få en hjemmekamparena på Sportsplassen. Samtidig 
er det behov for flere treningsflater for fotballen i BSK. BSKs årsmøte 
vedtok i 2019 at det skal legges frem en plan for opprusting av Sportsplassen. 
Dette arbeidet vil øke i intensitet straks arbeidene med BSK Arena går 
i gang. I mellomtiden har klubben satt av midler til oppgradering av gresset 
og planmessig stell. Det er også nedsatt en anleggskomité i klubben og en 
fast dugnadsgruppe bestående av BSK Friidrett og BSK Fotball.
 
BSK Arena
BSK besluttet i desember 2019 å investere i ny BSK Arena. Avklaring av 
fremdrift vil skje i løpet av våren 2022, og BSK Arena vil gi store muligheter 
både for klubben som helhet og fotballen i BSK.

og trenergodtgjørelse på ca kr 210 000. Ved siden av inntektsbortfallet fra 
Norway Cup var det største inntektsbortfallet at Bækkelagscupen (tidligere 
Myggstikk Cup) ikke ble arrangert. Konsekvensen var et negativt årsresultat 
for fotballen på kr 315 652. 

Sportslige prestasjoner
BSK Fotball fortsatte å levere gode prestasjoner i den spesielle 2021-sesongen. 
Ungdomsfotballen viser den største fremgangen, noe som er gledelig og 
lover godt for utviklingen i seniorfotballen.

Kvinner A-lag har hatt en lang og tung periode uten treninger og kamper 
i korona. Laget begynner å ta form igjen nå, og ser lyst frem mot våren. 
Målet om å holde plassen i 3. divisjon ble nådd.

Også herrer A-lag har hatt en tung periode i pandemien. Laget tar form igjen 
nå, med mange nye spillere. Det har vært gjort gode spillerrekrutteringer. 
I seriespillet endte tre lag på 17 poeng, fem poeng bak 5. divisjonsvinner 
Oldenborg. Med et godt treningsmiljø, vekst og tilsig fra sterke junior spillere 
er målet om opprykk til 4. divisjon innen rekkevidde.

Herrer B-lag er en utviklingsarena for våre unge spillere, samt spillere 
på benk på A-laget. Laget stiller veldig ulikt mannskap fra gang til gang, 
noe som gjør samhandling utfordrende. Laget holdt plassen i 6. divisjon, 
og vil kommende sesong få enda mer påfyll fra spillere fra ungdom s-
fotballen.

Herrer junior var nyopprykket til 1. divisjon. Høyere krav til treninger og 
oppmøte førte til at noen spillere sluttet, men noen kom også til. Laget 
teller ca 25 spillere, og har også spillere som bidrar på A- og B-lag. Laget 
holdt plassen i 1. divisjon 2021 med 10. plass av 14 lag etter en spennende 
serieinnspurt.

G2004 ble gjenoppstartet i klubben like før korona. Kullet har klart å holde 
en god stamme og fått tilsig, til nå totalt 21 spillere. Ny hovedtrener i lokale 
Felix Hellmann. Laget spilte i 2. divisjon avd 2 og endte på 2. plass.

G2005 teller 25 spillere etter godt tilsig det siste året. Laget har utviklet seg 
sportslig år for år etter en tøff start på ungdomsfotballen, og nådde kvart-
finale i OBOS-cup. Laget kjempet om å vinne 3. divisjon avdeling 04, men 
endte på 2. plass. 
Toppscorere ble:
• Magnus Aavik Skarprud – 4 mål
• Felix August Jensrud – 4 mål

G2006 har en gruppe på ca 25 spillere, med mange gode sportslige 
prestasjoner. Førstelaget spilte i 1. divisjon endte på 9. plass av 12 lag. 
En til tider redusert spillertropp førte til svingning i prestasjonene. 
Toppscorere ble:
• Peder Lønning Vegsund – 12 mål
• Sigurd Nordhagen Selsjord – 7 mål
• Ousman Alexander Njie – 5 mål

G2006s andrelag spilte i 3. divisjon avdeling 3 endte på 1. plass. 
Toppscorere ble:
• Jonathan Ilebekk Salomon – 6 mål
• Jonas Opdal Nordhaug – 5 mål
• Petter Rakkestad – 5 mål

G2007 teller hele 65 spillere, og stilte med tre serielag (pluss et blandet 
2006/2007-lag) i årets sesong. Dette er et solid, jevnt og sterkt kull sportslig 
som vil hevde seg meget godt når det løsner for flere av de mange gode enkelt-
spillerne. 2. divisjonslaget endte på 5. plass, 3. divisjonslaget endtepå 4. plass 
og 4. divisjonslaget endte på 7. plass. G2007 nådde i tillegg finalen i OBOS-
cup hvor det ble tap mot Røa, en av de beste prestasjonene i klubbens historie.
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Dommere
BSK Fotball har i 2021 hatt 16 autoriserte dommere og veiledere som har 
hatt oppdrag for Norges Fotballforbund og NFF Oslo.

BSK skal være representert av følgende dommere i de øverste divisjonene 
i 2022:
Eliteserien, hoveddommere:
Espen Eskås

Eliteserien, assistentdommere:
Elisabeth Thoresen

OBOS-ligaen, hoveddommere:
Emilie Rodahl Torkelsen
Stian Røvig Sletner

Postnord-ligaen, hoveddommere:
Herman Holthe

Toppserien, hoveddommere:
Emilie Rodahl Torkelsen

Toppserien, assistentdommere:
Elisabeth Thoresen

Våre tre toppdommere, Espen Eskås, Emilie Rodahl Dokset og Elisabeth 
Thoresen har alle hatt internasjonale oppdrag og er alle oppnevnt som 
FIFA dommere.

Espen Eskås har bl.a. representert Norge, NFF og BSK i U21 EM i Ungarn, 
2 kamper i UEFA Conference League, 2 VM-kval kamper og 2 kamper i 
UEFA Youth League. I 2020 deltok han på Video Assistant Referee (VAR) 
kurs i regi av UEFA.

Elisabeth Thoresen var assistentdommer i totalt 5 kamper avUEFA 
Womens Champions League, og i 2 kvalifiseringskamper til Womens 
World Cup. I tillegg dømte hun flere kamper i de øverste divisjoner i 
Norge og debuterte i Eliteserien som assistetdommer i kampen mellom 
Sarpsborg 08 og Tromsø den 5/12/2021.

Emilie deltok i flere kamper i de øverste divisjoner i 2021.

Herman Holte fikk opprykk til PostNord-ligaen.

Svein Elvanes var i 2021 nestleder i Dommerkomiteen i NFF Oslo og 
fortsetter i rollen i 2022. Han fikk tildelt «ærespris for dommere» i NFF 
Oslo i 2021 – en utmerkelse som henger høyt og ikke deles ut ofte.

Svein Elvanes og Linnea Vollstad har vært medlem av dommerkomiteen i 
NFF Oslo. Espen Kallerud startet fra 1. januar 2022 i rollen som Dommer-
utvikler i Krets (DUK) i et 2-årig engasjement (15% deltidsstilling). Han vil 
ha ansvar for oppfølging og utvikling av de øverst rangerte dommere i NFF 
Oslo. Etter å ha ledet NORCORE #1 i NFF Oslo (Talentgruppe).

Dommeransvarlig har vært Luis Conceicao.

Styret satser på planmessig dommerrekruttering og ønsker å bygge gode 
rutiner for stabil dommerutvikling, og samtidig gi våre utøvere en karriere-
mulighet. Årgangene fra 13 år og eldre får tilbud om dommerkurs og betaling 
for å dømme kamper for BSK-lag som er opp til 3 år yngre enn seg selv. 
Dette er positivt både for dommere, lagledere og spillere. Planen for  
2022 er at G2007, G2008 og G2009 skal kurses i uke 9, slik at de kan 
dømme fra og med seriestart. M let er at disseårstrinnene skal kunne 
dømme NC i 2022 med både 3v3, 5er og 7er som kamparena.

Leder BSK Fotball 
Jens Naas-Bibow
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BSK SK I  ÅRSBERETNING 2021

 Medlemmer i skigruppa:
Antall medlemmer i Skigruppa ved utgangen av året:

 

Kjønnsfordelingen blant aktive medlemmer var 
ved utgangen av 2021:

Totalt sett ser vi en økning i antall medlemmer i skigruppa i 2021. Dette er 
meget positivt spesielt i et år der Covid-19 pandemien som har preget oss. 

Overordnet opplever vi som de siste årene fremdeles en god tilvekst av nye 
barn og unge til langrennsgruppa. Heldigvis har vi i år hatt et begrenset frafall 
i 13-14 års gruppen dette er meget gledelig.

Administrativt
Styret i skigruppa:
Leder    Øystein Heggelund Dahl
Nestleder    Einar Boije Styremedlem 
Økonomi    Lars Eivind Kreken 
Styremedlem/Sekretær   Kristian Brustad
Styremedlem utdanning og 13+ Jan Henning Løken 
Styremedlem 0–12 år   Beate Hagen 
Styremedlem arrangement  Morten Skjørtvedt 
Styremedlem anlegg  Jens Lexerød 
Styremedlem Sponsor  Andreas Alvenes 
Styremedlem Telemark  Anita Strøm Eriksen

Valgkomité:
Leder    Elin Myrmel-Johansen
Medlem     Cecilie Clement
Medlem    Ivar Benberg

Sportslig komité langrenn:
Leder    Jan Henning Løken 
    (representant 13 år og eldre) 
Hovedtrener   Kari Vikhagen-Gjeitnes 
Representant senior  Svein Brage Husdal 
Representant junior  Ola Andreassen 
Representant 13–16 år  Elin Hjelpdahl 
Representant barn  0–12 år  Beate Hagen 
Representant turlangrenn  Frank-Tore Toresen

2021 2020 2019 2018 2017 2016 2015 2014

Langrenn aktive 269 248 254 246 214 210 202 208

Telemark aktive 10 11 12 15 20 21 39 36

Hopp aktive 3 4 4 6 7 6 8 8

Turlangrenn 30 47 50 48 52 49 88

Passive 244 210 217 194 201 193 47 44

Totalt antall 
medlemmer* 557 518 536 507 492 477 384 384

* teller antall individer som er medlem i skigruppa og hensyntar at enkelte 
medlemmer er aktive i flere grener

Hoppgruppa teller nå bare 3 aktive utøvere, alle på svært høyt nivå, men 
det foregår ingen rekruttering og gruppa vil om få år dø ut med mindre det 
kommer krefter som ønsker å drive hopprekruttering i BSK.
Telemarksgruppa holder seg stabil, men har også utfordringer med å 
rekruttere nye utøvere og trenere.

Utvikling i antall aktive innenfor de ulike treningsgruppene i langrenn følges 
spesielt.

Administrative representasjoner i Oslo skikrets
Knut Arne Røer har også i år sittet i langrennskomiteen i Oslo Skikrets og 
har vært ansvarlig for kretsens TD’er.
Morten Eriksen har som eneste representant i telemarkskomiteen i Oslo 
Skikrets ledet og drevet grenen Telemark i kretsen, og har med det også vært 
del av styret i Oslo Skikrets.
Karianne Løken har vært oppmann for 15-16 års gruppa i Oslo Skikrets.

Møtevirksomhet
Det har vært avholdt 9 ordinære styremøter i 2021. Pga Covid-19 pandemien 
har de fleste styremøtene blitt avholdt digitalt.
Årsmøtet i BSK-skigruppa ble avholdt digitalt mandag 8. februar 2021. 
Totalt 24 stemmeberettigede medlemmer møtte opp, en nedgang fra 29 
medlemmer i 2020.

Utmerkelser
Flere av gruppas medlemmer har gjort seg bemerket med velfortjente 
utmerkelser i krets og klubb.
Følgende eksterne hedersbevisninger til klubbens utøvere på Oslo Skirets 
sitt ting i 2020 fremheves:
• Sander Vossan Eriksen – Oslo Skikrets’ seidel
• Sander Vossan Eriksen – NSFs jubileumspokal satt opp av Kongehuset
• Mikkel August Langhus Bye – Oslo Skikrets’ bestemannspris Telemark (vase)
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Gren Jenter/Kvinner Gutter/Menn

Langrenn 39% 61%

Telemark 60% 40%

Hopp 0% 100%
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Morten Eriksen fikk heder og ære og ble tildelt prisen for «årets ildsjel» for 
Telemarksporten i Norge under Norges Skiforbund sitt høstmøte i slutten 
av oktober.

Skigruppas årlige klubbkveld som markerer sesongavslutning måtte også 
i år avlyses pga. Covid-19 restriksjoner. Premier for karusellrenn og klubb-
mesterskap ble delt ut gruppevis.

Skigruppas innsatspokaler, vandrepokaler, statuetter og hederspokaler og 
ble utdelt under snøsamlingen på Beitostølen.

Vandrepokaler

 
Innsatspokaler

Årets utøver: (Sesongen 19/20)
(Ble ikke delt ut for 20/21-sesongen siden det ikke ble avholdt renn)
• Helene Løken
• Fredrik Sjøholt

Årets trener
• Kristin Jane Benberg

Årets ildsjel
• Pål Christian Ingierd

15-års statuett karusellrenn
• Judith Ingela Rickertsen Hole

10-årspokaler karusellrenn
• Milla Andreassen
• Sara Kruse Andersen
• Iselin Broberg
• Julie Holter Henriksen
• Ada Korsnes Eriksen

5-års statuetter karusellrenn
• Frida Gran-Nilsen
• Henrik Grunt Kreken
• Sofie Ryste
• Oscar Benberg
• Elise Giltun
• Selma Blix
• Sofie Sand Iversen
• Victoria Baastad Moen
• Liam Clement
• Aksel A. Stensvik
• Oda Ryste
• Oliver Benberg
• Elias Wiig Boije
• Lars Gramshaug Mossin
• Sebastian Blix
• Marlin Borander
• Lotte Clement
• Aurora Engh Skjørtvedt

Telemark
Årets kvinnelige utøver: Gøril Strøm Eriksen
Årets mannlige utøver: Trym Nygård Løken
Innstilling – Albert Christiansens ærespris kandidater SKI-gruppa 2021: 
Jacob Benjamin Alveberg

Økonomi
Skigruppas økonomi og planleggingshorisont har også i løpet av 2021 i stor 
grad vært påvirket av Covid-19. Utgangspunktet for budsjettet var et normal-
år med høyt aktivitetsnivå og tilhørende kostnader samt normale inntekter 
fra Norway Cup. 

Gjennomgående har 2021 vært et år med noe lavere aktivitetsnivå enn 
normalt. Inntekter fra Norway Cup har delvis blitt dekt opp av støtte-
ordningene klubben har en del av. Totalt sett gjøres året opp med et moderat 
underskudd. Styret anser det som ønskelig å bruke noe av historisk opptjent 
egenkapital i en så krevende periode for idretten vi nå er inne i.

Skigruppa har i 2021 et negativt årsresultat på kr -236.421,-. Motsvarende 
positivt resultat på kr 331.761 i 2020. Dette resultatet er ca. 177.00 lavere 
enn budsjett godkjent av skigruppas årsmøte 2021. De viktigste avvikene 
mot budsjett er: 

Inntekter: 
•  Inntekter Norway Cup/tilskudd hovedkassen er kr 343.885,- lavere enn 

budsjettert
•  Inntekter relatert til viderefakturering av kostnader til aktiviteter er 

kr 90.604,- lavere enn budsjettert. Dette skyldes i hovedsak et lavere 
aktivitetsnivå

•  Andre inntekter er 180.075,- høyere enn budsjettert. Dette er støtte fra 
OBOS (50.000,-) samt lotteristiftelsen (130.075,-) 

Kostnader: 
•  Totalt sett har vi brukt kr 278.185,- mindre på aktivitet og samling enn 

budsjettert. Dette er i hovedsak drevet av lavere aktivitetsnivå 
•  Kostnader til OTP var budsjettert for lavt og her har vi kr 108.789,- høyere 

kostnader enn budsjettert 
• Kostnadene til drift av snøparken var kr 92.295 høyere enn budsjettert

Det vil også i 2022 være til dels stor usikkerhet knyttet til skigruppens 
inntekter og kostnader gitt usikkerhet relatert til Norway Cup samt 
potensielle effekter på aktivitetsnivå gitt den pågående pandemien.

Likviditet og egenkapital er meget god i skigruppa, og vi er godt rustet til 
å tåle ekstraordinære sesonger framover.

Sponsorarbeid
Sponsorkomiteen har 
denne sesongen bestått 
av Andreas Alvenes, 
Gun-Hege Øiseth og 
Christian Steimler. 
Skigruppas drakt - 
sponsorer har vært 
og er:
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Treningsgruppe Utøver

2007/08 Marlin Borander

2005/06 Milla Andreassen

Junior Cecilie Bjørnstad

Treningsgruppe Jente Gutt

2010 Eiril Brendengen Marcus Myhre

2009 Oda Ryste Oliver Benberg
Hovedsponsorer/Logo jakke        2020/21 2021/22

1. Oslo Sportslager  8  8

2. Trimtex  8  8

3. Eksjøhus   8

4. Fernleys   8

5. Nordstrand Blad   8

6. Buer  8  8

Andre sponsorer/Logo bukse  2020/21 2021/22

1. Klubbspons by Samsonite  8

2. Ingeniør Baastad  8

3. Prosjektmester   8

4. Printing   8
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Skigruppa er glade for at Eksjøhus, Fearnleys, Nordstrands Blad, Buer, 
Prosjektmester og Printing har valgt å inngå treårige samarbeidsavtaler. 
Skigruppa har gjennom året søkt tilskudd fra OBOS. Det er svært gledelig at 
vi har fått søknaden innvilget. Takk til OBOS som viser samfunnsansvar i en 
vanskelig tid for mange bransjer. Vi har det siste året redesignet klubbkollek-
sjonen for skigruppa i samarbeid med Trimtex. Våre sponsorer bidrar med 
betydelige økonomiske midler. Uten slik støtte ville kostnaden for medlem-
mene blitt høyere, og det ønsker vi å unngå. Vi minner også om at familier 
som er medlem i BSK Skigruppa nyter godt av betydelig rabatt på normal-
pris for nordisk skiutstyr ved kjøp hos Oslo Sportslager. I tillegg bidro flere 
lokale næringsdrivende på Bekkelaget og Nordstrand med flotte kalender-
gaver til adventskalenderen. Vi takker alle våre sponsorer for støtten i 2021.

Anlegg
Skigruppa har gjennom flere år hatt Skullerud som hovedanlegg for trening 
og klubbinterne konkurranser på ski (langrenn). Denne arenaen er de siste 
årene betydelig oppgradert med større kapasitet for kunstsnøproduksjon og lys.

Anlegget holder høy kvalitet og har stor kapasitet, derfor vil skigruppa fortsette 
å ha dette anlegget som sin hovedtreningsarena. Dette skjer i forståelse med 
Oslo Kommune som eier anlegget og Rustad IL som administrerer bruken.

I nærmiljøet har vi etablert snøproduksjonsprosjektet ved Smedstua på 
Ekeberg. Det er leid inn container for oppbevaring av utstyr, og etablert 
vannpost ved Smedstua.
Vi har hatt dårlige forutsetninger værmessig for snøproduksjon i sesongen 
2020/21.

Hovedmålgruppen for dette er barn i barnehage- og småskolealder, både 
uorganisert og organisert gjennom barneskilek som drives av skigruppa. 
Området vil også fint kunne benyttes til trening for de yngste gruppene frem 
til 13 års alder. Dette er en svært viktig rekrutteringsarena for skigruppa.

Vi ønsker også å legge til rette for gode treningsforhold for de yngres avdeling 
på sletta. Slik at vi kan bidra til avlastning av anlegget på Skullerud.

Planene fremover er å fortsatt sikre gode skiforhold i løypenettet på sletta 
og rundt Brannfjell.

Vi har videreført dialogen med Bymiljøetaten og mottatt bidrag i form av flis 
til stabilisering av løypene rundt Brannfjell, og noe tilkjørt snø i januar 2022. 
Skigruppen er lovet tilgang til Smedstua i vintersesongen, slik at denne kan 
benyttes som samlingspunkt for egen aktivitet.

Vi er invitert av kommunen til å bidra med ønsker inn mot videre utvikling 
av infrastrukturen rundt Ekeberg. Fortrinnsvis med tanke på vann- og 
strømkapasitet. Noe som vil bidra til å sikre egen snøproduksjon i området.

Vi har fått disponert en ATV av Skiforbundet, med mulighet til utkjøp. Denne 
er benyttet til transport på sletta, og kjøring av slodd på sletta/Brannfjell.

Vi har f tt etablert anleggsnummer for arena og skileikanlegg på Ekeberg. 
Dette åpner for økte muligheter for tilskudd til utvikling av området, og 
midler til driftsutstyr.

Dagens Prepareringsmaskin, holdes vedlike med relativt høye servicekostnader. 
Vi vil i 2022, se på grunnlaget for å skifte ut maskinen til en ny maskin.

Anleggsgruppen har behov for ytterligere dugnadsbidrag, og vil jobbe aktivt 
med rekruttering av foreldre i de yngres avdeling utover våren 2022. Dette 
for å sikre langsiktig engasjement inn i gruppen.

Anleggsgruppen vil i løpet av 2022 legge frem en visjon for Ekeberg, som 
kan benyttes som grunnlag for søknader, investeringer og videre drift av 
Ekeberg Snøpark.

Anleggsgruppen disponerer:
•  en smørevogn. Det er ønskelig å etablere en fast plass til denne ved 

Skullerud skianlegg
•  en tilhenger med gladdfiberlokk. Det er ønskelig å disponere denne 

i forbindelse med prioriterte renn, NC mm
• en prepareringsmaskin
• to snøkanoner

Telemark benytter Oslo Vinterpark som sin hovedtreningsarena.

Hopp trener sammen med KollenHopp i Midtstubakken og Holmenkollen.

Arrangement
Skigruppa har i 2021 videreført våre tradisjonelle klubbinterne konkurranser. 
Karusellrenne ble i arrangert som testrenn i oppsatte kohorter. Alle arrange-
menter ble i arranger i tråd med- og tilpasset de til enhver tid gjeldende 
smittevernsregler. Klubben har dette året ikke arrangert ett større renn 
grunnet korona-restriksjoner.

Å arrangere ett eksternt renn i året er noe vi igjen ønsker å gjøre fremover, 
både som inntektskilde og for å opprettholde og bygge intern kompetanse på 
å arrangere. Normalt har BSK hvert tredje år arrangert KM for Oslo. I årene 
som kommer er det forventet at det er flere klubber som ønsker å arrangere 
KM og det vil ikke lenger være automatikk i at tildelingen av KM vil følge 
denne modellen.

I 2021 skulle vårt eksterne renn være Hovedlandsrennet i nordiske grener i 
Holmenkollen, sammen med Heming, Lyn og Kollenhopp. Grunnet Covid–19 
ble dette avlyst og utsatt til februar 2022. Arbeidet med Hovedlands rennet 
ble påbegynt høsten 2021.

Arrangementssesongen har blitt noe amputert av Covid-19 pandemien, blant 
annet førte restriksjoner fra myndighetene til at vi måtte avlyse klubbkveld. 
Gjennom høsten har vi klart å arrangere terrengløpene, men med betydelige 
smittevernstilpasninger og en betydelig mindre sosial ramme enn tidligere.

Gjennomførte interne testrenn og konkurranser i 2021:
• 11. og 18. februar – Testrenn (fristil) – manuell tidtaking – 161 deltakere
• 4. og  11.mars – Testrenn (klassiskl) – manuell tidtaking – 171 deltakere
• 18. og  25.mars – Testrenn (fristil) – 171 deltakere
• 30.  september – Brannfjell Opp motbakkeløp – 136 deltakere
• 28. oktober – Oslo Sportslagerløpet – 121 deltakere

Sportslig – Langrenn
Det har vært et spennende år for Langrennsgruppa og vi er spesielt fornøyd 
med å få på plass en ny og kompetent Hovedtrener v/ Kari Vikhagen 
Gjeitnes. Kari har flere års eliteerfaring som skiløper, tidligere landslags-
løper og profil på langløp-lagene Team Ragde og Team Koteng. Kari avslut-
tet sin aktive karriere i 2020 og kronet det hele med å vinne det prestisje 
fylte rennet Marcialonga. Kari brenner for å styrke det sportslige opplegget 
på tvers av alle årganger. I samarbeid med alle BSKs Hovedtrenere jobbes 
det med et tilpasset treningsopplegg for hver gruppe som er tydelig forankret 
i BSKs utviklingstrapp. Videre arbeides det godt med å styrke kullene fra 
13 år og oppover der frafallet ofte er størst. Det er blant annet etablert et 
godt treningssamarbeid på tvers av Oslo Skikrets for HL/ 15-16-årgangen. 
Vi har også fokus på samkjøring i egne rekker og har innført «Fjellstad-
intervallen» som en hyggelig og sosial men beinhard økt fra 13 år og opp til 
junior. På disse øktene er engasjementet stort og de yngre prøver å matche 
seg med de eldre. For årgangen junior og senior er BSK en del av Oslo 
Skikrets trenings og samlingsopplegg kalt «Team Kollen» og «Team OBOS».
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Skigruppa har et treningstilbud for barn fra 5 år og oppover. For førskole-
barn arrangerer skigruppa skileik 4 ganger i løpet av vinteren. Grunnet 
korona-restriksjoner og lite snø på Ekeberg ble skileiken gjennomført 4., 11. 
og 18. mars 2021 på Skullerud Arena. Det ble satt en maksgrense på 50 barn, 
som igjen ble delt opp etter kohorter basert på barnas barnehager. Det var 
maks 10 barn og to trenere per gruppe. Det var fantastiske dager, med sol 
og varmt vær, flinke ungdomstrenere og masse skiglede. Vi håper å kunne 
invitere flere barn på skileik i 2022. Dette er spesielt viktig for rekruttering 
av nye medlemmer til klubben.

Det er definert en ny struktur på organiseringen der hovedtrenere for 7-8 år 
er ansvarlig for gjennomføringen av skileiken i samarbeid med styremedlem 
0-12 år, noe vi satser på å få til fra 2023. Fra barna begynner på skolen har 
skigruppa et treningstilbud hele året i egne grupper fordelt på 7-8 år, 9 år, 10 
år, 11 år og 12 år. For de yngste barna er hovedfokuset skiglede, å utvikle gode 
skiferdigheter og skiteknikk primært gjennom lekorienterte øvelser som 
utvikler balanse, koordinasjon, hurtighet og utholdenhet. Etter hvert intro-
duseres også innslag av instruksjonsdrevet teknikktrening, men teknikktre-
ningen er primært indirekte.

Utøvere opp t.o.m. 12 år deltar primært på renn i Oslo Skikrets i tillegg til 
våre egne karusellrenn. For å tilrettelegge for at flest mulig skal være med på 
renn. I 2021 har det dessverre vært veldig få renn. Vi ser at dette er uheldig 
og at mange kvier seg til konkurranser. Fokuset fremover vil være å skape 
en god sosial ramme rundt rennene og de enkelte gruppene har på utvalgte 
renn organisert felles oppvarming og ytet smørehjelp. Vi satser på at Bække-
lagets SK vil være blant de 5-6 største klubbene i Oslo på kretsrennene målt 
etter antall deltakere så snart vi får gå renn igjen. Fra barna er 12 år er også 
Ungdomsbirken et viktig mål, som dessverre ble avlyst grunnet Covid-19 
denne sesongen.

Historisk har det primært vært foreldre som har bidratt som trenere for 
disse gruppene som gjør en fantastisk innsats for at barna skal ha et bra 
treningstilbud, men også for at gruppene skal fungere bra sosialt. I 2021 
har det i tillegg til foreldre vært seks-sju betalte ungdomstrenere som er 
tidligere aktive i skigruppa. Ungdomstreneren utgjør et veldig viktig bidrag 
i treningsarbeidet gjennom sin kunnskap og erfaring som utøvere. Dette er 
en fin mulighet for de som har lagt opp, men fortsatt ønsker å være tilknyttet 
klubben. Skigruppa satser på kompetanseheving og trenere fra alle gruppene 
var representert på skigruppas interne trenerseminar høsten 2021. I løpet 
av 2022 vil flere av trenerne delta på Trener 1 kurs i regi av Oslo Skikrets. 
Totalt hadde disse gruppene 37 engasjerte trenere inkludert oppmenn i 
2021. Det har vært mye arbeid med å tilfredsstille kravene til smittevern og 
organisering for å kunne opprettholde treningene. Med krav om 1 meters 
avstand og oppdeling i treningsgrupper på maks 20 personer inkl. trenere, 
har det vært behov for flere trenere i flere av de yngre gruppene:
7-8 år: Ola Kannick Eriksen (hovedtrener), Aasne Hoksrud, Oskar Kruse 
Andersen (ungdomstrener første halvår), Emil Skarsvaag Kjøbli (ungdoms-
trener andre halvår).
9 år: Janna Aarvik (hovedtrener), Mikkel August Langhus Bye (ungdoms-
trener), Jan Even Sandal, Belinda Jensen, Frode Otnes, Petter Gedde, 
Espen Vagrum (oppmann og hjelpetrener)

10 år: Jannike Østby (hovedtrener) Morten Skjørtvedt(hovedtrener og 
oppmann), Runa Kråkenes (ungdomstrener) Cecilie Clement, Bernt 
Brundtland Runa, Bjørn Martin Sørensen, Ole André Hagen, Jon-Marius 
Bru og Brynjar Norum.
11 år: Solveig Oldervik Andersen (hovedtrener), Emma Korsnes Eriksen 
(ungdomstrener) Julie Steinsrud (ungdomstrener), Torhild Holth, Kristine 
Strømsæter Giltun, Erik Feiring, Bjørnar Martinsen (oppmann og hjelpe-
trener)
12 år: Kjetil Steinsvik og Mikael Clement (hovedtrenere), Magnus 
Willanger, Andreas Gjone, Adrian Falck (ungdomstrener) og Vegard 
Andresen (ungdomstrener fra desember), Mikael Clement (oppmann)

Langrenn 13-14 år
Kristin Benberg er hovedtrener for 13-årsgruppen og Christian Steimler 
oppmann. I tillegg er Agata Karoline Kraus Dahl, Ivar Benberg, Tiril Myrmel- 
Johansen (ungdomstrener), Geir Ivar Holberg, John Kjøbli, Mari med 
i trenerapparatet. Det er 22 utøvere født i 2009.

Per Kristian Haug er hovedtrener og oppmann for 14-årsgruppa. Det er 
23 stk. utøvere i denne gruppen født i 2008. Hjelpetrenere Roy Borander, 
Einar Brendengen og Lars Eivind Kreken. Ungdomstrener i gruppen er 
Marlon Rustad.

Alle viktige detaljer om treningene ert definert i BSKs utviklingstrapp for 
ungdomsårene 13-14 år. Gruppa har en tydelig kommunisert sesongplan 
og detaljerte ukeplaner. Det inspireres også til egentrening utover faste 
treningstider (2 ganger i uken) samt at det veiledes og kommuniseres med 
tekst, bilder og video på Spond og Facebook. Trenerne i gruppa kommuniserer 
og utfører til enhver tid et svært godt opplegg. Dette til sammen gir utøverne 
god motivasjon og større eierskap til eget treningsopplegg! Det inspireres og 
deles bilder og videoer fra fellestreninger, egentreninger, samlinger og renn. 
Gruppa har skapt et fantastisk miljø der alle blir sett! Det gode miljøet blant 
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5–6 år
MÅL: Utvikle skiglede 
og basisferdigheter
• Skileik u/staver
•  Balanse og fremdrift 

uten staver
•  Barneskirenn

7–10 år
MÅL: Utvikle skiglede 
og skiferdigheter
•  Lek og stafetter u/

staver
•  Utvikle ferdigheter: 

Balanse, koordinasjon, 
hurtighet, spenst

•  Kausellrenn
• Lek og moro
•  Hjemmesamlinger
•  Rustadstafetten

11–12 år
MÅL: KM
•  Kretsrenn
•  Lekbasert hardtrening
•  Introduksjon rulleski
•  Teknikktrening
• Søndagsjoggen
•  Hjemmesamlinger
•  Fjernsamling høst

13–14 år
Mål: Ungdommens 
Holmenkollrenn
•  Sesongopplegg
•  Rulleskitrening
•  KM
•  Introduksjon 

treningsdagbok
•  Brannfjelltesten
•  Retningslinjer og 

holdninger
• Søndagsjoggen
•  Hjemmesamlinger og 

Fjernsamlinger

15–16 år
MÅL: Hovedlands-
rennet
•  Treningsdagbok og 

treningsplaner
•  Introduksjon utøver-

samtaler
•  Styrketrening
•  Sommersnø Sog-

nefjellet
•  Makspulstest
•  Rulleskitesten
•  Smørekunnskap
•  Introduksjon trenings-

lære og kosthold
• Søndagsjoggen
•  Hjemmesamlinger og 

Fjernsamlinger

Junior og senior
MÅL: NM/Norges Cup
•  Personlig oppfølging
•  Struktur, treningslære 

og kosthold
•  Samlingsopplegg med 

Team Kollen og Team 
OBOS

• Utøversamtaler
•  Sommersnø Sog-

nefjellet
•  Fysiologiske tester
•  Renn- og smøreopp-

legg i samarbeid med 
Team Kollen og Team 
Obos

• Søndagsjoggen
•  Hjemmesamlinger og 

Fjernsamlinger

BSKs utviklingstrapp for langrenn

Barneårene

Ungdomsårene

Junior- og seniorårene
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aktive utøvere fortsetter i trenerroller for yngre årskull og gjennom dette 
opprettholder sin aktivitet i skigruppen.

Utvalgte resultater på rulleskirenn 2021 for 15-16 år:
Balder Myrmel Johansen:
•   Oslo rulleskicup 5 km fristil alle renn: 

– Renn 1: 10 
– Renn 2: 4 
– Renn 3: 5

• Møller cup 5 km fristil: 2

Helene Løken: 
•  Oslo rulleskicup 5 km fristil begge renn: 

– Renn 1: 4 
– Renn 3: 6

• Møllercup 5 km fristil: 7

Peter Alexander Hjelpdahl Deinboll:
•  Oslo rulleskicup 5 km fristil begge renn: 

–Renn 1: 9 
– Renn 3: 10

• Møllercup 5 km fristil: 18
 
Langrenn Junior
Jon Winsnes Rødland og Kari Vikhagen Geitness var hovedtrenere for 
denne gruppen og hadde med seg Rikke Bjørbekk som hjelpetrener. Arne 
Reinemo var oppmann.

Som for alle andre var det dessverre covid-situasjonen som preget årets 
sesong. Det er tøft for satsende utøvere så langt opp i alder som legger ned så 
mange treningstimer å få stadig nye rennmuligheter avlyst. I en mørk sesong 
har junior heldigvis hatt gleden av kretssamarbeidet Team Kollen som har 

klart   arrangere det aller meste av samlinger, samt flere testrenn internt 
gjennom vinteren. Vi hadde i år 8 medlemmer Team Kollen, og var ofte 
mellom 10 og 15 stk på trening. Samlinger hjemmefra på snø ble dessverre 
avlyst, men det ble erstattet så godt som mulig med nærsamlinger og interne 
konkurranser i klubb da det var som vanskeligst å møte andre klubber. 
Avlyste renn og mentale nedturer til tross, vi har opplevd 
et godt samhold og god stemning i juniorgruppa. 
Vi har også trent mye med 15/16 og vi gleder oss 
til de kommer opp i juniorgruppa til neste år!

Det ble arrangert 6 samlinger i team 
Kollen regi i tillegg til BSK samlinger 
oppsummert under.

Noen utvalgte resultater på 
rulleskirenn 2021 for Junior:
Milla G. Andreassen:
• Kirkebakken grand prix sprint: 1
• Lillomarkrullen 5 km fristil: 1
• Oslofjordcup 5 km fristil: 1

Sven August Tjernshaugen:
• Oslofjorcup 10 km fristil: 12

Eline Holter Henriksen:
• Oslofjordcup 5 km fristil: 6
• Lillomarkrullen 7, 5 km fristil: 18

Cecilie K. Bjørnstad:
• Oslofjordcup 5 km fristil: 9

utøvere, foreldre og trenere gjenspeiler også det høye og jevne ferdighets-
nivået i hele gruppa. Det arrangeres samkjøringsøkt «Fjellstadintervallen» 
på tvers av 13-14, 15-16 og juniorgruppen 1 gang pr mnd gjennom høsten.

Langrenn 15-16 år
Tord Bakke Arvesen var hovedtrener for denne gruppa og hadde med seg 
Markus Wirstad som hjelpetrener. Oppmann og smøresjef var Ola Andreassen.

Som et bakteppe for hele sesongen 20/21 lå pandemien som sterkt påvirket 
aktiviteten med nedstengning og aktivitetsrestriksjoner. Det påvirket både 
rennsesongen og den øvrige trenings-, og samlingsplanen. Sesongen startet 
med at ikke det var lov å gjennomføre trening og det ble dermed lagt til rette 
for individuell trening.

Ved inngangen til sesongen teller gruppen om lag 15 utøvere. Det er relativt 
stor variasjon i treningsmotivasjon og grad av ferdigheter, men det er jevnt 
over god deltakelse på alle treninger. På vårparten av sesongen var det ikke 
mulig å trene felles, heller ikke på tvers av kohorter, men etter sommerferien 
åpnet igjen muligheten seg for fellestreninger og vi opprettet samarbeid 
med juniorgruppen. Dette sørget for at vi kunne tilby enkelte økter sammen 
med eldre og sterkere løpere tilpasset de ivrigste i 15-16 års gruppen.

Den relativt store bredden i gruppen (sammenlignet med tidligere års 
gruppestørrelse) har bidratt sterkt til at vi har evnet å holde på utøverne på 
tross av vanskelige forhold og et naturlig større fokus på prestasjons-, og 
resultatutvikling som ofte kommer naturlig når utøverne nærmer seg 16 års 
alder. Ved utgangen av sesongen var alle utøverne fortsatt delvis aktive, 
selv om ikke det var arrangert et eneste skirenn i Oslo skikrets og vi har 
opplevd store begrensninger.

Fellestreninger: Som nevnt var fellestreninger ulovlig å gjennomføre på 
vårparten, men oppmykninger nærmere sommeren og etter sommerferien 

tillot ordinær treningsvirksomhet. Vi har gjennomført to til tre økter 
ukentlig, med unntak av skoleferier. Treningens innhold varierer fra enkelte 
lekpregede økter både på bein og rulleski, til detaljfokuserte teknikkøkter 
i små grupper og svært tøffe intervalltreninger i bratt motbakke opp 
Fjelstad bakken. Det oppleves som at alle opplever mestring på individuelt 
nivå, selv om spredningen i enkelte tilfeller kan være stor. Det er gledelig at 
alle får til individuell utvikling. Nytt av året forsøkte vi teknikktrening i små 
grupper (2-3 utøvere) i stedet for styrketrening. Utbyttet av økten opplevdes 
som svært bra, men det ble lenge mellom hver gang og litt lite kontinuitet 
individuelt sett.

Samlinger: Det var ikke mulig å gjennomføre treningssamlinger som 
normalt hele sesongen. Sammen med junior ble det tilrettelagt for nær/
hjemmesamlinger i Oslo med et variert opplegg.

Renn: Det ble kun gjennomført et renn i Oslo Skikrets for sesongen, og 
det var et rulleskirenn på høsten. Vintersesongen ble avlyst grunnet store 
innstramminger på aktivitet og vi fikk dermed ikke anledning til å måle oss 
i konkurransesituasjoner. BSK i samarbeid med flere andre klubber la 
derimot til rette for tilpassede konkurranseformer, hvor vi selv stod 
ansvarlig for tidtaking for egen klubb og egne utøvere, i dedikerte tids-
perioder på skianlegget. I løpet av en dag fikk alle klubber gjennomført slike 
testrenn og resultatlistene ble delt og sammenslått. Det ble kanskje ikke et 
ordinært skirenn, men det nærmeste vi klarte å komme i et ellers annerledes 
år. Det var kjærkomment for utøverne å få anledning til å delta i en form for 
konkurranse.

Ved utgangen av sesongen har vi opplevd noe frafall, både til andre idretter, 
egenorganisert trening og utøvere som har sluttet med organisert idrett. 
Frafallet skjer i overgangen mellom 15/16 og JR-gruppa, en periode hvor 
frafall generelt er normalt. Vi er fornøyde med å ha opprettholdt aktiviteten 
i gruppen i en så vanskelig sesong. Det registreres at flere som slutter som 
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Sportslig – Hopp
Året 2021 ble preget av pandemien.. Korona satte igjen en stopper for Raw 
Air som måtte avlyses. Det innebar et betydelig økonomisk tap for Skiforbundet. 
Landslagets toppidretts gruppe for menn, som alle våre hoppere var en 
del av, er fortsatt lagt ned (fra sesongen 2020/21) pga. mangel på midler i 
budsjettet. Richard Ween Haukedal la opp sist sommer. Det betyr nå at de 
tre BSK-hopperne våre trener med Kollenhopp, der de får god oppfølging. 
Utøverne våre er topp motiverte, trener fortsatt seriøst og ønsker å fly langt 
i hoppbakken. Vi ønsker dem lykke til videre med hoppsatsingen. Nedenfor 
noen av resultatene for 2021, som ble toppet med Norgesmester i normal-
bakke i Midtstuen i oktober.

Sondre Ringen
Har hoppet mye i COC og vist et jevnt høyt nivå. I vintersesongen har han 
kun plasseringer fra 1.-10.plass. 1. plass i Engelberg som høydepunkt. Ledet 
da COC sammenlagt og får prøve seg i Verdenscupen.Har deltatt i enkelte 
renn Verdenscupen.

Sander Vossan Eriksen
Deltok i hoppuka.
Har hoppet mye i COC og hatt flere topp 10 plasseringer.

Oscar Petersen Westerheim
Har hoppet COC.
Ble norgesmester i stor bakke i Midtstuen, oktober 2021.
Flere seiere i Norges cup Elite, og tok sammenlagtseieren her.

Vi har kun 3 hoppere igjen i hoppgruppa og per tid ingen aktiv rekruttering. 
BSK kan tilby hopptrening for barn og unge gjennom Kollenhopp i et 
fantastisk anlegg i Midstulia, og det bør jobbes med å markedsføre dette 
framover.

Sportslig – Telemark
Telemark-gruppa i BSK ski bestod av  landslagsutøvere i store deler av 
sesongen.

På slutten av 20/21-sesongen fikk BSK sin fjerde landslagsutøver, Ella 
Strøm Eriksen. BSK innehar da 4 av totalt 5 utøvere på Norgeslandslaget 
i telemarkski-grenen.

Våre BSK-utøvere holder et meget høyt nivå med flere VM-medaljer og 
topp-plasseringer i Word Cup. Det er også 3 juniorutøvere fra satsnings-
gruppe som har konkurrert internasjonalt.

Det var ingen norgescup-renn som ble gjennomført i 20/21 sesongen 
pga. koronaepidemien.

De beste utøverne var med på samlinger og treninger i regi av landslaget og 
utførte mye egentrening. Juniorgruppen er med på samlinger og treninger 
i regi av Norges Skiforbund avdeling Telemark (NSF) sin satsningsgruppe.

Langrenn senior
Kari Vikhagen Geitness var trener for senior denne sesongen med Herman 
Andreas Andersen som kontaktperson/oppmann. Løpere som satset i Team 
OBOS (klubbsam arbeid i Oslo skikrets): Henrik Husdal, Simen Munch 
Wahl, Sebastian Endrestad, Mats Burud Skjølsvold, Tina Knutsmoen og 
Ingvild Wollebek. Guttene fikk gått noen skirenn, mens jentene hadde for 
høye FIS-punkter for å få stille grunnet antallbegrensning pga covid restrik-
sjoner. Det ble gjennomført 5 samlinger i regi av team OBOS sommeren 
og høsten 2021, og løperne hadde også tilbud om ukentlige fellestreninger. 
Andrew Young følges opp av det Britiske ski forbundet og er en del av satsin-
gen frem mot OL 2022. Han hadde en meget god sesong 20/21 og hevdet seg 
spesielt godt i sprintrenn i verdenscupen.

Noen utvalgte resultater fra sesongen 20/21:
Andrew Young:
• 28.11.20: Ruka WC 15 km klassisk: 16 
• 29.11.20: Ruka WC 15 km jaktstart: 5 
• November 2020: Sammenlagt Ruka WC minitour: 14 
• 12.12.20: Davos WC sprint friteknikk: 8 
• 19.12.20: Dresden WC sprint fristil: 2
• 8.1.21: NC Lygna sprint prolog: 21. Kvartfinale 

• 9.1.21: NC Lygna 15 km fristil: 26 
• 16.1.21: NM Trondheim sprint prolog: 16. Kvartfinale 
• 19.1.21: NM Trondheim 15 km fri: 19

Henrik Husdal: 
• 13.2.21: NC F rde 15 km fristil: 48 
• 14.2.21: NC F rde 15 km klassisk: 43

Simen Munch Wahl: 
• 4.12.20: NC Lillehammer sprint prolog: 54 
• 12.2.21 NC F rde sprint prolog: 59 
• 5.3.21: NC G l  sprint prolog: 55

Lasse Løwstrøm Aulin: 
• 8.1.21: NC Lygna sprint prolog: 42

Mats Burud Skjølsvold: 
• 16.1.21: NM Trondheim sprint prolog: 64

Langrenn – samlinger
Med lettelser i coronaregler kunne  vi igjen arrangere treningsamlinger 
i klubben fra Mai 2021. Riktignok med noen restriksjoner.

Fellessamlinger for skigruppa 2021:
•  Mai: Kick-off hjemmesamlingen ble arrangert for alle grupper.
• Juni: Barmarkssamling for 15-16 og Jr. i Stokke/Vestfold.
• August: Hjemmesamling for alle grupper
• September: Barmarkssamling på Trysil for alle over 11 år.
•  Oktober: Hjemmesamling alle grupper som del av BSK-uka og barmarks-

samling på Mallorca i høstferien for et begrenset antall juniorløpere 
(pga coronarestriksjoner)

• November: Snøsamling på Beitostølen for hele skigruppa.
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Det ble gjennomført skitrening i Wyllerløypa med søkelys på lek og moro 
på ski.

Vi har en sosial profil på idretten, og kan tilby nye medlemmer gratis lån av 
utstyr. Rekruttering til telemarksporten er bekymringsfull. Vi har mistet 
flere utøvere til andre grener av BSK, da de utøvde flere sporter og nå er 
kommet på et nivå som krever fullt fokus kun på én av grenene.

Vi mistet flere yngre utøvere under korona pandemien. Even Opheim flyttet 
til Ål og ble medlem der, da forsvant også hans venner fra miljøet. Jente-
gruppen ble også borte, da de var i en alder som fikk andre prioriteringer.

Dessverre har det ikke vært port-trening i BSK-regi. Hovedårsakene:
• Vi har få utøvere
• Utøverne er på veldig ulike nivåer
•  Landslags utøvere er borte store deler av sesongen på internasjonale renn 

og treningssamlinger som blir arrangert i regi av Norges Skiforbund 
avdeling Telemark (NSF)/landslaget

BSK hadde i sesongen 2020/2021 tre utøvere på 
landslaget:
Trym Nygård Løken 
• 1. plass VM i Parallell
• 2. plass VM Klassisk
• 2. plass VM Sprint
• Flere worldcup-seiere og alle plasseringer innen topp 8
• 3. plass total i Word Cup sesongen

Gøril Strøm Eriksen
• 6. plass som beste World Cup plassering
• 9. plass totalt i Wold Cup sesongen

Jacob Benjamin Alveberg. Han var også siste års juniorutøver
• 2. plass Jr VM Klassisk
• 2. plass Jr VM Parallell
• Flere topp 10 plasseringer i World Cup
• 11. plass totalt i Wold Cup-sesongen

BSK hadde tre utøvere på landslagets satsningsgruppe:
Ella Strøm Eriksen
Brakk dessverre armen i første renn under Junior-VM, dermed bråstopp 
for sesongen.

Emil Langhus Bye
• 13 .plass Jr. VM Sprint
• 14. plass Jr. VM Klassisk
• 13. plass Jr. VM Parallell

Mikkel Langhus Bye
• 11. plass Jr VM Sprint
• 13. plass Jr VM Klassisk
• 14. plass Jr VM Parallell
Mikkel var dessverre uheldig og skadet seg på slutten av vinteren, men 
kommer tilbake i 21/22-sesongen.

Våre utøvere holder et imponerende høyt nivå takket være egentrening og treninger 
i regi av landslaget og satsningsgruppen. De har høye egenandeler på landslag/
satsningsgruppe, men får heldigvis dekket deler av kostnaden via stipender.

Gruppen er liten og har dessverre ikke en dedikert hovedtrener i BSK regi.

Sportslig – Turlangrenn
Turlangrennsgruppa (TLG) er et hyggelig og uformelt treningsmiljø som 
ønsker nye medlemmer velkommen. Gruppen er for voksne i alle aldre 
(fra ungdom som ikke satser aktivt lenger og oppover i alder) som ønsker å 
trene i et miljø for å kunne delta i ett eller flere renn, ritt og løp gjennom året. 
Det er ulike ambisjoner og treningsnivå, men med et felles mål om å lage 
et godt treningsmiljø for alle og med stimulerende sosiale aktiviteter. TLG 
har hatt et godt år med bra oppmåte på treninger til tross for pandemien 
og strenge restriksjoner for felles aktiviteter. Felles treningene er tirsdag, 
torsdag og lørdag året igjennom. Oppmøte for treningene er som regel 
Skulleruddumpa eller Grønmo vinterstid med Østmarka som trenings-
område. Turlangrennsgruppa har en egen Facebook-side hvor man finner 
informasjon om blant annet treninger. Av faste sosiale (og fysisk utfordrende) 
aktiviteter som har latt seg gjennomføre i 2021 kan nevnes «Fårikål-
samlingen» på Vaset i september med joggeskoøkter i myr, slalombakke 
og fjell, rulleskiøkt på sæterveier og sykling på sti/grusveier. Kameratskap 
og det sosiale har hovedfokus på disse samlingene og treningen tilpasses 
den enkelte. Årets julebord (Dobbeldans) med godt oppmøte ble arrangert 
på Villa Holtet i slutten av november 2021. Per i dag er vi rundt 50 registrerte 
i TLG hvorav rundt 20 som aktive på noen eller mange av treningene. 
Gruppa ønsker seg flere aktive medlemmer og jobber regelmessig med 
rekrutering. Et godt treningsmiljø er et godt bidrag for folkehelsa i tillegg 
til naturopplevelsene vi får med oss – har du lyst til å trene med oss?

Leder BSK Ski 
Øystein Heggelund Dahl
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Sportslig tilbud
Friidrettsgruppa har hatt treningstilbud til alle aldersgrupper fra 7 år og opp 
til senioralder. Sommerstid har vi organiserte treninger ute på Sportsplassen 
mandager og torsdager. I tillegg er det egentrening og mindre grupper ellers 
i uka. Innendørs i vinterhalvåret har treningen foregått på Bekkelaget skole, 
i Ekeberghallen, på Bislett og i Bærum idrettspark.

Året har vært utfordrende for friidrettsgruppa på grunn av de forskjellige 
og skiftende korona-reglene. Inne-sesongen har vært spesielt utfordrende 
på grunn av krav til små grupper/kohorter og dårlige/stengte fasiliteter 
innendørs for friidrett. Vi har måttet droppe treninger, hatt maks-tak på 
antall utøvere, og har omtrent kun hatt utendørs-treninger gjennom hele 
vinteren. Totalt sett har det i 2021 vært et dårligere tilbud til medlemmene 
våre enn vi skulle ønske.

Treningsgruppene
Treningsgruppene våre er i stadig endring. 
Selv om forholdene har vært utfordrende har 
de fleste medlemmene vendt tilbake etter at 
tilbudet ble mer normalisert utover våren.

De faste treningsgruppene våre har hatt 
følgende antall deltagere:

Lagledere
All løpende kommunikasjon om treninger og arrangementer foregår 
på Spond. I forbindelse med covid-19 situasjonen har vi også benyttet 
påmeldings funksjonen i Spond til pliktig registrering av deltagelse på 
treninger på grunn av smittesporing.

Hver treningsgruppe har sin lagleder som er kontaktpunkt for alle praktiske 
spørsmål om treningstider, innmelding, treningsavgift, stevner og annet 

utøvere eller foreldre lurer 
på. Laglederne har ansvar for 
gruppens Spond-kanal, som 
er gruppenes hovedkanal for 
informasjon.

Trenere
Hovedtrener Quincy Douglas 
ble ansatt på slutten av 2020 
og har gjort en god jobb med å 
sette sammen trenerteam for 
alle treningsgruppene. Trener-
gruppa vår er en blanding av 
tidligere friidrettsutøvere, foreldre, og aktive ungdomsutøvere. Quincy følger 
opp alle gruppene, inspirerer trenerne, og holder også enkelte treninger selv.

Sportsplassen
Gressbanen på Sportsplassen var islagt vinteren 2021. Dette førte til at 
gresset var ødelagt og ikke kunne brukes før langt utpå sensommeren. 
Dette er uheldig og innspill er sendt BSK sentralt.

Det er etablert et anleggsutvalg i BSK som skal se på anleggsutviklingen 
samlet på tvers av gruppene i BSK. Dette er vi i friidretten godt fornøyde 

Styrearbeidet
Styrets arbeid har vært preget av korona gjennom store deler av vårhalvåret. 
Det ble gjennomført 9 møter i styreperioden. Omtrent halvparten har vært 
gjennomført digitalt, mens resten har vært avholdt på Miljøhuset/Sports-
plassen.

Vår valgte leder ønsket å trappe ned innsatsen, og vi fikk et lederbytte fra 
juni, da valgt nestleder tok over Leder-vervet.

Styrets sammensetning
Leder    Magnus Rynning Borander 

(Leder frem til 21/6, deretter styremedlem)
Nestleder   Kristoffer Halmøy 

(Nestleder frem til 21/6, deretter Leder)
Styremedlem   Marit Tingelstad (trakk seg fra styret 11/6)
Styremedlem   Lars Ytterhaug
Styremedlem   Jostein Haraldseid
Styremedlem   Karine Jacobsen
Styremedlem   Jon Olav Viste

Økonomi
Økonomien har vært mer anstrengt og usikker enn i et normalår. For året 
som helhet har vi imidlertid levert et positivt regnskapsresultat.

Dugnadsånden er sterk i gruppa, og vi stilte for eksempel som vakter for 
Nordstrand Vaksinesenter gjennom våren. Totalt var over 40 voksne 
involvert, noe som ga et fint tilskudd til klubbkassa.
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B SK  FR I IDRETT  ÅRSBERETNING 2021

Gruppe Lagleder

2013 
(og yngre) Heidi Trollsås

2012 Gøril Nundal

2011 Sonja Berg

2010 Janniche Overgaard Forsberg

2009 Sonja Berg

2008–2006 Kjersti Rynning Borander

2005–2003 Jon Roald Muggerud

20+/senior Åse Wikshåland

Veteran Jostein Haraldseid

*  Junior, senior og veteraner 
kom

m
er i tillegg til disse tallene.

Aldersgruppe* Antall

2013 (og yngre) 23

2012 30

2011 20

2010 25

2008–2009 32

2006–2007 12

2005 6

Alle trenere i 2021:

• Thomas Schibbye
• Andrea Røkenes
• Amanda Sørland
• Amalie Kallevik
• Liza Bazhenova
• Jennie Harlem
• Hanna Holmeide

• Daniel Starberg
• Erlend Halmøy
• Linn Borander
• Ida Paulsen
• Quincy Douglas
• Christian Kielland
• Kjersti Smedsrud

•  Tormod Hjortnes 
Larsen

• Nils Kjetil Sandtrø
• Lars Ytterhaug
• Ole Kristian Sørland
• Jostein Haraldseid

Vi tildelte stipend til 9 utøvere i 2021:
• Khoa Henrik Luong
• Pernille Sina Lund
• Karine Jacobsen

• Iben Carnhed
• Regine Johansen
• Isak Aaby

• Sebastian Marrot
• Emma Suhonen
• Marte Gravdal
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med, og ser frem til bedre dialog rundt utvikling av Sportsplassen frem-
over.

Klubben har investert i en ny stavmatte på Sportsplassen. Slike opp-
graderinger av utstyr er viktig for å kunne ha et seriøst tilbud til utøvere 
som vil satse på friidrett. Den nye matten tilfredsstiller internasjonale krav. 
Den gamle var rett og slett for hard å ramle på når man hoppet over 3 meter.

Vi har dessverre hatt enkelte problemer med hærverk av nyinnkjøpt utstyr. 
Dette henger sammen med dårlig belysning på Sportsplassen. Vi tror det 
hadde vært i alles interesse om området hadde en mer jevn belysning slik at 
den fremstår mer åpen for ordinær bruk også etter at det blir mørkt. Klubben 
støttet oss i dette synet og bevilget 700.000 til ny belysning på Sportsplassen. 
På grunn av forsinkelse i leveranser blir ikke dette satt opp før i 2022.

21. juni arrangerte vi en stor dugnad på Sportsplassen sammen med Fotball-
gruppen. Fokus for dugnaden var å rydde hageavfall, klippe gress, kutte 
busker og åpne opp mot veien. Resultat var vi veldig fornøyde med, og det 
deltok 30-40 foreldre som hadde med hageredskaper, kantklippere, 
motorsager, raker og spader!

Egne arrangementer
Mai-stevnet 2021 ble avlyst på grunn av gjelden korona-restriksjoner.
Fra juni fikk vi lov til å arrangere konkurranser:

Klubbstevne for barn på Sportsplassen
Hele 58 av våre medlemmer mellom 7 og 12 år møtte opp til en uformell og 
varm friidrettskveld på Sportsplassen torsdag 3. juni.

7–9-åringene startet med 60m, 10-11 startet i lengdegropa, og 12-åringene 
møtte opp i kuleringen. Når alle utøverne hadde utført sin øvelse flyttet hele 
kohorten seg til neste øvelse.

Klubbstevne for ungdom
Etter lang korona-pause har det endelig har det blitt anledning til å arrangere 
stevner igjen. Over 20 utøvere benyttet kvelden til å sesongdebutere. 
Litt mye vind, dessverre, men ellers fine forhold. Det var stor resultatmessig 
framgang hos de fleste, med resultater som vil synes godt på årets krets-
statistikk.

KM mangekamp
BSK arrangerte KM Mangekamp for ungdom på Sportsplassen 4. september 
2021. Sykdom og skader medførte dessverre en del forfall både fra arrangør-
klubben og andre klubber. Mesterskapet ble gjennomført, både med 4-kamp 
og 6-kamp. Jørgen Farbrot Gether fra BSK ble Kretsmester i 6-kamp for 
13-åringer.

Klubbmesterskap høsten 2021 ble avlyst med bakgrunn i få ledige helger. 
En aktiv høst har også medført en del slitasje på klubbens dommere og 
stevnearrangører.

Sportslige høydepunkt 
Korona-situasjonen har begrenset trenings- og konkurransetilbudet betydelig. 
Hele innendørs sesongen ble avlyst fra januar og breddeidretten var mer 
eller mindre uten aktiviteter før utetreningen startet i mai. Bortsett fra noen 
få toppidrettsstevner ble det kun anledning til enkle klubbstevner for barn 
og unge. Frafallet av våre ungdommer var betydelig og alle større stevner ble 
utsatt til noen hektiske uker i september og oktober.

I juni ble årets første NM arrangert. Veteran-NM ble arrangert i Førde. 
Vår mann Jostein Haraldseid gjorde en fremragende innsats!
Ettersom fjorårets mesterskap ble Covid-avlyst, ble 2021 Josteins debut 
i 85-89-års klassen, med overbevisende gullmedaljer på 100m, 200m, 80m 
hekk og 200m hekk, samt sølv i spyd. Løpsresultatene er solide nest beste 
noteringer i klassen gjennom alle år. Josteins 200m hekk er den eneste 

som hittil er fullført på dette alderstrinnet, og 80m hekk er det kun en annen 
som har fullført i klassen i Norge. Dette sier alt om hvilken prestasjon det er 
å gjennomføre hekkeløp (med stil!) i så voksen alder.

I begynnelsen av august deltok noen av våre talentfulle juniorer på NM i Askøy.

NM-sølv til Karine Jacobsen
Junior-NM ble arrangert på Askøy i begynnelsen av august. Askøy viste seg 
fram med fint vær og fantastiske forhold, og våre utøvere fulgte opp med 
gode resultater.
Karine Jacobsen endte på andreplass i tresteg og fikk fortjent sølvmedalje, 
mens det ble fjerdeplass til Regine Johansen og sjetteplass til Marte Mina 
Gravdal.

Treningen kom ordentlig i gang over sommeren i barne- og ungdomsgruppene, 
og aldersgruppen 11-13 år deltok på KM Stafetter på Lambertseter:

Fantastisk dag for BSK Friidrett på KM Stafetter!
Lambertseter IF arrangerte årets Oslo-mesterskap i 4x100 meter stafett 
for 11-13 år. BSK deltok med hele 9 lag, og forsynte seg grovt av medaljene!
Totalt i alle klasser ble det 3 gull, 3 sølv og 2 bronse til BSK!

Ungdomsmesterskapet
To av være lovende U16-ungdommer deltok på Ungdomsmesterskapet i 
Trondheim i begynnelsen av september. Linn Borander deltok på 80m hekk 
og 100m. Hun klarte en fin 6. plass i finalen på 80m hekk. Erlend Halmøy 
deltok i 100m og 200m. Han klarte en 7. plass i finalen på 100m og perset 
med tiden 11,73.

Senior-NM
Få seniordeltagere fra BSK i årets NM, men våre to sprintere leverte gode 
prestasjoner. Begge løp 100m og 200m. Pernille Sina Lund 12.41 og 25.90 

i semifinalene. Nære finale i begge øvelser. Khoa Henrik Luong løp på 
hhv. 11.22 og 23.70.

Tyrvinglekene
Bækkelagets tropp bet godt fra seg under årets Tyrvingleker. BSK hadde 
hele 34 starter i årsklassene 10-13 år der de aller fleste utøverne satte flotte 
personlige rekorder etter årets «tørkesommer» for konkurranser. 
Oskar Gram Amundsen, Selma Torheim og Vilma Andersen Rooth 
tok til sammen 7 medaljer. Seniorene Iben Carnhed og 
Pernille Sina Lund dominerte i sprintøvelsene og 
tresteg, der Iben perset på 100m og 200m og fikk til 
et av årets beste tresteghopp for kvinner i Norge.

Kretsmesterskapet
Et 3 dager langt KM med fullt program for årsklassene 
11-19 ble gjennomført av Groruddalen FIK. KMet 
var for første gang et felles KM for Oslo og Akershus 
friidrettskretser og ikke to parallelle KM som 
i tidligere år, og medaljene henger derfor 
høyere enn noen gang. Bækkelaget 
stilte med nærmere 30 del takere 
som forsynte seg med 24 
medaljer; 7 gull, 9 sølv og 
8 bronser. Vi fikk likevel kun 
2 kretsmestre siden Oskar 
Gram Amundsen tok hele 
5 gull i G11 og Erlend 
Halmøy ble sprintkonge i 
G16 med gull på 100 og 400m. 
Begge fikk i tillegg sølv og 
bronsemedaljer. Oskars 200m 
på 29,84 var ny klubbrekord!
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Veteranmesterskapet innendørs, Hvam 23. - 24.oktober
•  Jostein Haraldseid MV 85-89 gull 60m, 60m hk, 200m, høyde u.t. og 

lengde u.t., sølv tresteg
• Margith MacAdam KV 40-44 gull 200m
• Ronny Gydar MV 50-54 gull høyde og lengde u.t.
• Torben Lindstad MV 40-44 gull høyde u.t.

Kretsmestre i 2021
Enkeltøvelser utendørs:
• Oskar Gram Amundsen G11: Gull 60m, 200m, 60m hk, 200m hk og kule
• Erlend Halmøy G16: Gull 100m og 400m

Stafett: 4x100m 3 gull lag
• J11: Emilie Ljosåk, Selma Torheim, Milla Lodden, Emilie Lindstad
• J12: Martine Rooth, Mari Brandstadmoen, Astrid Gamre, Vilma Rooth
• G13: Lars Borander, Elliot Børsum, Jørgen Gether, Jørgen Halmøy

Mangekamp:
• Jørgen Farbrot Gether G13, 6-kamp

Kretslag
•  Jørgen Halmøy G13 og Halvor Skjerping Johnsen G13, har representert 

Oslo friidrettskrets i Regionale ungdomsleker (Lerøylekene).
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Innendørs
Jostein fortsatte sin ustoppelige jakt etter NM-titler.

Innendørs-NM for veteraner ble arrangert på Nes/Romerike. Det ble fem 
nye gull på hhv. 60m, 60m hekk, 200m, lengde og høyde uten tilløp, og sølv 
i tresteg. Tiden på 60 m hekk, 13,93, er klar ny norsk rekord i klassen. 
Jostein holder nå 8 innendørs rekorder og 14 utendørs rekorder i veteran-
klassene satt i perioden fra 2002 til nå. Imponerende.

Våre tre andre deltakere, Margit MacAdam Strand (gull på 200m), Torben 
Lindstad (gull i høyde uten tilløp) og Ronny Gydar (gull i høyde og lengde 
uten tilløp) representerte klubben på en fremragende måte.

Siste massemønstring av klubbens unge utøvere var til BULs Julestemne 
i slutten av november. BSK stilte med hele 37 deltakere, hvorav 22 var 12 år 
og yngre. For mange var dette en ny opplevelse siden det nå er nærmere 2 år 
siden forrige større innendørs barnestevne. Ikke bare unge utøvere deltok, 
blant annet satte Erlend Halmøy flotte innendørs klubbrekorder på 60m 
og 200m (Gutter16) med sterke 7,35 og 23,58.

Lagserien 2021
Lagserien er delt inn i tre divisjoner. Hver utøver kan delta med inntil fem 
resultater, så her er det en stor fordel med allsidige utøvere. I 2021 har både 
herrene og damene hatt håp om å beholde plassen i 2. divisjon.

For herrene er vi sikret deltagelse i 2. div også neste år. Vi fikk en overraskende 
god 8. plass i divisjonen, med god hjelp av klubbens skiløpere og veteraner. 
Spesielt Khoa, Sebastian og Erlend fikk registrert fine, tellende resultater.
Damelaget ble dessverre for tynt til å unngå nedrykk til 3. div. Totalt ble 
det for få tellende resultater, og vi ble til slutt avhengige av poeng fra 11- og 
12-års jentene våre.

Veteranserien
Herrene endre på en fin 4. plass, kun 257 poeng fra pallen. En fin forbedring 
fra fjorårets 7. plass. Damelaget berget plassen i 3. divisjon.

Resultater 2021
Norgesmesterskap
NM senior - Hovedmesterskapet, Kristiansand 10.–12. september
• Pernille Sina Lund, semifinale 100m, semifinale 200m
• Khoa Henrik Luong, semifinale 100m, 200m uplassert
• Henrik Husdal 10.000m uplassert

NM for junior, Ask y 30.juli - 1.august
• Karine Jacobsen, U23 100m finale (5.pl), tresteg 2.pl
• Regine Johansen, U23 tresteg 6. pl.
• Marte Mina Gravdal, U23 tresteg uplassert

Ungdomsmesterskapet, Trondheim 3.-5. september
• Erlend Halmøy, 100m finale G16 (7.pl), 200m uplassert
• Linn Borander, 80m hekk finale J16 (6. pl), 100m uplassert

Østlandsmesterskap
Østlandsmesterskapet, Jessheim 8.-9.august
• Regine Johansen, tresteg gull
• Pernille Sina Lund, 100m 5.pl
• Khoa Henrik Luong, 100m 6.pl
• Henrik Husdal, 3000m uplassert
• Sigurd Lund Røer, 3000m uplassert
• Vegard Lund Røer, 3000m uplassert
Veteranmesterskap
Veteranmesterskapet, Førde 25. -27.juni
•  Jostein Haraldseid MV 85-89, gull 100m, 200m, 80m hk og 200m hk. 

Sølv i spyd.

Nye klubbrekorder 2021
Gutter 16 år

60 m (i) Erlend Halmøy 7,35

400 m Erlend Halmøy 53,58

Gutter 13 år

400 m Jørgen Halmøy 1,03,67

Gutter 11 år

200 m Oskar Gram Amundsen 29,84

200 m (i) Morten Halmøy 31,26

4 x 100 m Oskar Gram Amundsen, Noah 
Schibbye, Karl Olaf Skaslien, 
Morten Halmøy

36,12

Styreleder BSK Friidrett
Kristoffer Halmøy



54 55

Beretningen dekker perioden 1. januar til 31. desember 2021. Årsberetningen 
summerer opp det arbeid som er gjort og de aktivitetene som har vært 
i perioden, og er basert på den informasjon som er gjort tilgjengelig for styret. 

Følgende styre og valgkomité ble valgt på årsmøtet i innebandygruppen 
1. februar 2020:

Styre
Leder     Jon Anders Aa. Henriksen 
Nestleder    Victor Olivares
Styremedlem og økonomiansvarlig Grethe Flomark
Styremedlem – sekretær  Liv Ingunn Bjoner Sikkeland
Styremedlem – utdanning   Bjørn Aasmund Fredstad

Valgkomité
Leder     Johan Halldin 
Medlem     Tore Vabog
Medlem    Grethe W. Meier
Varamedlem   Tone Hesterskog

Kort om styrets arbeid
2021 ble et år sterkt preget av den globale pandemien. BSK Innebandy har i så 
måte ikke vært verre eller bedre stilt enn andre innendørsidretter, men vi har 
gjennomlevd det som påvirker alle: 

• Nedstengte aktiviteter 
• Økonomisk tap 
• Usikker fremtid 
• Mistet deltakere 
• Vanskelig (umulig) å langtidsplanlegge 

Det til tross vil styret berømme spillere, trenere, lagledere og foreldre som har 

holdt ut, og faktisk søkt å gjøre fysisk trening, sosiale samlinger og idretts-
aktivitet gjennom denne vanskelige tiden.   

Styremøter
Styret har avholdt 8 ordinære styremøter og 2 lagledermøter i løpet av styre-
perioden. I tillegg har styret hatt enkelte ekstraordinære møter for å beslutte 
enkeltsaker samt løpende dialog via e-post og telefon om driften av gruppa.

Styret har organisert arbeidet i følgende områder:
•  Sportslig utvalg – satt sammen av to personer fra styret, hovedtrenere og 

sportslig leder i BSK IB 
Rekruttering og oppfølging av lag/treningsgrupper og deres trenere, 
lagledere og øvrige støtteapparat.

•  Arrangement 
Organisere arrangering av hjemmekamper, turneringer etc.

•  Utstyr og bekledning
•  Økonomi 

Oppfølging av budsjett/regnskap, innkreving av avgifter, ajourhold av 
lisens- og medlemsregister

Noen utvalgte tiltak:
•  En undersøkelse ble gjennomført blant spillere, foresatte og engasjerte i 

mai (Questback). Denne gav nyttig og ny informasjon, og var ment å bruke 
på workshop og annen aktivitet gjennom året. Dessverre har pandemien og 
tilhørende tiltak hindret aktiv bruk av funnene fra undersøkelsen. 

•  Forlenget avtale med hovedtrenere for aldersbestemte lag, og for senior- og 
juniorlaget 

•  Videreført ordning med innebandytilbud på Aktivitetsskolen ved Bekkelaget 
skole 

•  Etablert Sportslig utvalg i BSK IB, og herunder engasjert Sportslig leder i 
klubben (Kevin Hansen) som har et særlig ansvar for å følge opp senior og 
juniorlaget 

•  Toa-tørk-dugnad 
•  Vedtatt Sportslig plan for BSK Innebandy 
•  Utformet veileder og struktur rundt lagleder-

funksjonen  
•  Etablert en kampsekretariatsgruppe, som 

består av 15 personer som utfører 
kampsekretariat for seniorkamper, 
damekamper og junior.

Mange sportslige og sosiale tiltak 
har dessverre blitt avlyst som følge av 
pandemien. Mye av styrets arbeid i 2021 
har bestått i å tilpasse virksomheten til 
pandemien. Den sportslige aktiviteten har 
fortløpende vært lagt opp i henhold til retnings-
linjene fra myndighetene og Norges Bandyforbund. 
Med stadige endringer og usikkerhet om fremtiden, har 
styret sitt fokus vært å:
•  Legge til rette for maksimal sportslig og sosial aktivitet innenfor de til enhver 

tid gjeldende retningslinjer
•  Rekruttere flere spillere, trenere, ledere og andre medhjelpere rundt lagene 

og arbeidsgruppene
 
Administrativ representasjon
Johan Halldin – Medlem av seriekomitéen i Oslo & Akershus innebandyregion

Lag, treningsgrupper og støtteapparat 
Hovedtrener for de yngre aldersbestemte lagene (2007 og yngre) har vært 
Bjørn-Erik Thorp. Han har i tillegg hatt bistand av følgende trenere:
Vårsesongen: Bjørn Aasmund Fredsted, Fredrik Sundell.
Høstsesongen: Bjørn Aasmund Fredsted, Lukas Sølvhaug og Fredrik Sundell
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Fødselsår Ant. 
utøvere

Lag/ 
grupper

Ledelse

1977 og 
tidligere

16 (18) Veteran Kenneth Johnsen (lagleder), Willy Hagen 
(assistent)

17 (15) Damer Victor Ekestubbe (trener vårsesongen), 
Hilde Furuseth Olivares (lagleder)

17 (15) Herrer 
A-lag

Victor Ekestubbe (hovedtrener), Didrik Voss 
(lagleder), Erling Hammerstad Jensen (lag leder). 
Fra 1.desember har Line Riisa overtatt som 
lagleder, da Didrik Voss ba om avløsning. 

10 (10) Herrer B- 
lag og trim

Erling Kallevik (lagleder herrer B)

2002–03 11 (16) Junior Victor Ekestubbe (trener) Truls Flomark, 
Hilde F. Olivares (lagledere)

2004–05 6 (6) G17 (Trukket)

2007 8 (13) G14 Fredrik Sundell (trener), Ylva Axelsen 
(trener og lagleder) Aksel Tannum, 
Thor E Skarpen (lagledere)

2009 16 (16) G12 Stian Mørk (trener og lagleder), Frode Bilstad 
(trener), Bjørn Asmund Fredsted (trener)

2010 8 (15) G11 Jeppe A. S. Jørgensen (trener og lagleder)

2011 9 (9) G10 Thomas A. V. Aker (trener og lagleder)

2012 11 (11) G9 Cai Freddy Sandberg , Jørgen Garmann og 
Carolin Hagen (lagleder)

2013-15 16 (11) G8 Carolin Hagen, Tommy K. Budde Thomassen, 
Arvind Sharma (lagledere)

Sum 145 (155)

Lag, treningsgrupper og støtteapparat
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et fokus på å få gruppen til å fungere sammen, som har gitt resultater. 
•  Vårt damelag spilte ikke kamper i sesongen 2020/21, og spiller i inne-

værende sesong (2021/22) i 3.divisjon. Der ligger de på en foreløpig 
12. plass. Det relativt nye damelaget til BSK innebandy har hatt en god 
tilvekst av nye spillere, og ser gradvis ut til å etablere seg. 

•  Herrer II-laget spilte ikke kamper i sesongen 2020/21, og spiller i inne-
værende sesong (2021/22) fremdeles i 4. divisjon, der de ligger på en foreløpig 
6. plass med færre kamper spilt enn øvrige lag. Laget fungerer som en arena for 
juniorer som får prøvd ut innebandy på seniornivå, og med hjelp av noen eldre 
spillere som bidrar med rutine og noen reserver fra a-laget, fungerer dette godt. 

•  Barne- og ungdomsavdelingen til klubben har fortsatt sitt gode arbeid, 
til tross for pandemien som har preget året. Gruppa, lagledere og trenere 
tilrettelegger så godt det lar seg gjøre med et tilbud til alle, for å oppfylle 
målet med flest – lengst mulig. Dette har hatt veldig gode resultater, da 
det har vært lite frafall fra de fleste lag. Fokuset har i stor grad ligget på 
å utvikle idrettsglede, individuelle ferdigheter, treningsiver, men også 
sosiale relasjoner mellom spillere. 

•  BSK innebandy har i året 2021 utformet en ny sportsplan for gruppen, 
som skal være en veiviser for trenere, lagledere, spillere og foreldre om den 
daglige driften. Denne har vi god tro på at vil bidra til å bringe innebandy-
gruppen videre på en god måte i tiden som kommer. 

Sportslige fokusområder for innebandygruppa fremover: 
•  Skape et godt og attraktivt miljø på alle nivåer for utøvere i klubben 
•  Tilrettelegge for fortsatt spill på høyt nivå i de øvre divisjoner, tuftet på 

egen rekruttering 
•  Rekruttere flere yngre spillere, også i de årsklassene som har spilt noen år
•  Oppstart av jentelag i aldersbestemte årsklasser
•  Fortsette rekruttering og utdanning av flere trenere i klubben. Ha gode og 

engasjerte lagledere på samtlige lag. Øke kompetansen generelt. 
•  Øke innsatsen med å få foreldrene mer inn i klubben og delta aktivt på 

arrangementer og lagsnivå. God foreldreinnsats, sammen med støtte fra 

klubben, er avgjørende både for å få etablert lag og å sikre en god og aktiv 
deltakelse over mange år.

•  Skape en levedyktig trimgruppe med kvinner og menn 
•  Følge opp det nye sportslige planverket for alle lag der vi har søkelys på 

å forsterke treningskulturen. En viktig effekt er å få en rød tråd i trenings-
arbeidet på tvers av årskullene.

Økonomi 
Regnskapet for 2021 viser totale inntekter på kr 804.205 (mot kr 832.357 
i 2020).  Årsresultatet viser et overskudd på kr 203.164 (etter finans). 
Innebandygruppas egenkapital er etter dette totalt kr 530.157 og vurderes 
som tilfredsstillende.

Årsregnskapet viser et overskudd godt over budsjettert noe som i hovedsak 
skyldes lavere kostnader på grunn av mindre aktivitet som følge av korona-
pandemien. Styret ønsker å uttrykke at det er vesentlig usikkerhet om neste 
års inntekt som følge av at Norway Cup 2021 ble avlyst. Norway Cup er vår 
viktigste inntektskilde utover aktivitetsavgiften. Fokuset videre er å finne 
dugnader som erstatter inntektstapet, som sikrer at løpende inntekter står 
i balanse til løpende utgifter.

Tusen takk!
Styret retter en stor takk til alle trenere, lagledere og øvrig støtteapparat til lagene 
som i løpet av året har gjort en uvurderlig innsats for å skape et godt tilbud til 
våre aktive utøvere i den utfordrende situasjonen som pandemien har skapt. Vi 
vil få takke aktive utøvere, dommere, foresatte og tilskuere for innsatsen gjennom 
året og sist, men ikke minst våre sponsorer og foreldre utvalget for all støtte.

Styreleder BSK Innebandy
Jon Anders Henriksen

Dommere
Victor Alexander Furuseth Olivares, født 2005, er vår eneste dommer 
i klubben. Han tok kurset sammen med 24 andre ungdommer fra Oslo og 
rakk å dømme 4 kamper før Covid19-nedstengingen. 

Anlegg og treningstid 
Innebandygruppen disponerer per utgangen av året følgende timer til 
trening innendørs:

Totalt gir dette p.t. 18,5 timer på full bane. Tilsvarende ved forrige årsskifte 
var 16, men da også en time i Ekeberg Idrettshall. I inneværende sesong er 
derimot timene tildelt Innebandy på en ugunstig timeplan, herunder hele 
fredag kveld.  Planlegging og utnyttelse av halltid er fortsatt en av de mer 
krevende oppgaver for gruppen, da dette påvirker tilgang til trenere, 
spillernes situasjon med skole og jobb, og rekruttering av nye spillere. 

Sportslig
•  BSK innebandy hadde til sesongen 2020/21 påmeldt 11 lag til seriespill og 

minirunder.
•  Herrer A-lag spilte ikke kamper sesongen 2020/21, og spiller i inne-

værende sesong (2021/22) i 1.divisjon. Victor Ekestubbe har som trener 
for A-lag og G19 fått et A-lag som er en god sammensetning av unge talenter, 
såvel som allerede etablerte seniorspillere. Herrelaget befinner seg i 
øyeblikket på en 3.plass på tabellen. Med mange nye spillere har det vært 
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Hall/bane Timer pr uke i snitt Kommentar

Bækkelagshallen 3 t Full bane

Ekeberg skole flerbrukshall 15,5 t Full bane

Ekeberg Idrettshall felt A 0 t * Full bane

* Ekeberg idrettshall ble ikke lagt inn i treningsplan 2021 /2022, 
for å redusere kostnadene. 
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Administrasjon
På årsmøte i o-gruppa 26.01.2021 ble følgende valgt:
Leder   Martin Schälli  1 år (ikke på valg)
Nestleder  Svend Sondre Frøshaug  2 år (gjenvalg)
Sekretær   Håkon Meland-Tangen 1 år (ikke på valg)
Styremedlem, økonomi Lovise Fremstad     2 år (ny)
Styremedlem, utdanning Olav Eide  1 år (ikke på valg)
Styremedlem, elite Anders Storbråten  1  år (gjenvalg)
Styremedlem, rekrutt Pål Christian Ingierd       1 år (gjenvalg)
Styremedlem, kart  Magne Ninauve Jutulstad 1 år (ny)
Styremedlem, Stolpejakt Ingeborg Øderud  1 år (gjenvalg)

Komitéer og andre verv som ble oppnevnt:
Trenings- og uttakingskomité:  Ander Storbråten (leder), Eskil Sande Gullord, 

Martin Schälli, Johan Brunberg, Eskil Sande 
Gullord

Sportslig gruppe   Martin Schälli, Anders Storbråten, Eskil Sande 
Gullord

Valgkomité:
Leder    Felix Breitschädel
Medlem   Wolfgang Kampel
Medlem   Johan Brunberg

Administrative oppgaver og verv utenfor o-gruppa:
Svend Sondre Frøshaug representerte BSK på kretstinget til AOOK i 2021.
Olav Eide har vært representant i Rekrutterings- og utdanningsrådet (RUR) 
i Akershus og Oslo Orienteringskrets (AOOK).

Anders Storbråten har vært leder av Norway Cup rådet. 
Kristian Ruud har vært medlem av valgkomiteen i BSK (hovedklubb).
Pål Christian Ingierd har vært varamedlem av valgkomiteen i BSK (hovedklubb).

Arne Martin Torgersen har vært varamedlem av kontrollkomiteen i BSK 
(hovedklubb).

Vi holdt 10 styremøter i 2021.

Antall aktive voksne medlemmer i O-gruppa (betalt aktivitetsavgift) for 
2021 er 68, en stor oppgang fra 58 i 2020. I tillegg har vi 59 aktive rekrutt og 
ungdommer. 

Landslagsrepresentasjoner:
Landslagsrepresentasjoner: Pga Covid 19 ble den internasjonale sesongen 
noe redusert og deltakelse av BSK sine løpere redusert. Ralph Street 
representerte Storbritannia på både VM og verdenscup. Henry McNulty 
løper verdenscup.

Følgende løpere var del av landslagsgrupper i 2021 Ralph Street, 
Nicolas Simonin, Henry McNulty, Cornelius Bjørk. 

Internasjonale resultater

BSK ORIENTER ING ÅRSBERETNING 2021
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Navn Distanse Plassering

Ralph Street Lang
Mellom

18
27

Navn Distanse Plassering

Ralph Street Lang
Mellom
Stafett

49
19
Disk

Henry McNulty Mellom Disk

Navn Distanse Plassering

Ralph Street Lang
Mellom
Sprintstafett

36
22
5

Verdensmesterskap Tsjekkia

Verdenscup Sverige

Verdenscup Italia

Navn Distanse Plassering

Øystein Kvaal Østerbø Lang M40
Mellom  M40
Sprint M40

1
1
1

Veteran-VM, Ungarn

Norgesmesterskap

Navn Distanse Plassering

Ralph Street Sprint H21 3

Åsne Skram Trømborg Knockoutsprint D21 3

Cornelius Bjørk Sprint H19-20 3

Øystein Kvaal Østerbø Sprint H21 6

Tilda Johansson Mellom D21 7

Cornelius Bjørk Lang H19-20 10

Tilda Johansson Sprint D21 13

Øystein Kvaal Østerbø Lang H21 14

Nasjonale resultater

Klubbmesterskapet
Sindre Sandven ble årets klubbmester.
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Trening og uttak
Rekruttering/ungdomsavdelingen
O-gruppa har i 2021 opplevd en stor tilvekst av rekrutter i råtassgruppa 8-12 
år. Totalt har det vært rundt 70 medlemmer i Spond-gruppa til råtassene, og 
på det meste har vi vært rundt 50 barn på trening. Det er ca en dobling fra 
fjoråret og svært gledelig. Økningen kan nok forklares i jungeltelegrafen om 
et veldig godt sosialt miljø samt gode og morsomme treninger. Vi fikk nok 
også en god drahjelp av at orienteringstrening var en av få treninger som var 
tillatt på vårparten pga Covid-19 restriksjoner. 

Råtassene har hatt fast ukentlig trening mandager på Ekeberg/Brannfjell. 
Trenere har vært Aasne Fenne Hoksrud, Håkon Meland-Tangen, 
Pål Christian Ingierd, Carl Godager Kaas, Lene Godager Kaas, Espen 
Lauritzen, Eirik Hagen, Bård Thorsen og Bjørg Lyngstad. I starten på 
sesongen hadde vi også god hjelp av Egil Johansen. 

Råtassene stilte mannsterke opp på o-gruppas sommeravslutning i juni og 
klubbmesterskapet i oktober. Vi hadde også 11 råtasser som deltok på AOOK 

sin o-troll leir på Siggerud. Det er en liten kjerne på 6-7 råtasser som deltar 
på ordinære o-løp. Vi har fått med noen nye på o-løp i 2021, men skulle 
gjerne sett enda flere. Det får bli et satsningsområde i 2022. 

Ungdomsgruppa 13-16 år har vært relativt stabil i 2021 med 6-7 ungdommer 
på trening, og en hard kjerne på 4-5 som deltar aktivt på o-løp. Simen 
Wästlund var trener første halvdel av sesongen, men har pga egen satsning 
på ultraløp måtte trekke seg tilbake. Olav Eide har steppet inn og arrangert 
ungdomstreninger siste halvdel av sesongen, samt at ungdommene i stadig 
større grad også deltar på treningstilbudet til jr/sr. 

I 2022 vil vi etablere en ny ungdomsgruppe med de eldste barna fra råtass-
gruppa (12-13 år). Den erfarne ungdomsgruppa med 15-16 åringer vil i 
hovedsak trene sammen med jr/sr. 

Viktor Meland-Tangen ble stemt fram som årets vinner av «Sølvdobla», for 
sin innsatsvilje, sosiale bidrag og sportslige utvikling. 

BSK hadde i år 4 deltakere på Hovedløpet som ble arrangert i Levanger. 
Resultatmessig trekker vi her fram Jonas Fenne Ingierd sin sølvmedalje på 
langdistansen i H15 og Viktor Meland-Tangen sin 10.plass på sprint i H14.

De viktigste resultatene for 
ungdomsløperne sesongen 2021:
Hovedløpet langdistanse, Levanger
2 Jonas Fenne Ingierd (H15)
28 Viktor Meland Tangen (H14)
35 Markus Hirsch (H15)
48 Aksel Eide (H15)
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Hovedløpet sprint, Levanger
10 Viktor Meland-Tangen (H14)
29 Markus Hirsch (H15)
DSQ Aksel Eide (H15)
DSQ Jonas Fenne Ingierd (H15)

KM langdistanse, Østmarka OK
2 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
6 Viktor Meland-Tangen (H13-14)

KM Stafett, Ås
3 BSK 1 (Jonas, Vegard+Viktor, Markus)

KM Sprint, Raumar
7  Viktor Meland Tangen (H13-14)
14 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
19 Markus Hirsch (H15-16)

KM mellomdistanse, Nydalen
2 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
22 Markus Hirsch (H15-16)
DSQ Aksel Eide (H15-16)

KM Natt, Fet OL
1 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
6 Markus Hirsch (H15-16)
DSQ Aksel Eide (H15-16)

Norsk O-festival sprint, Kongsberg
3 Jonas Fenne Ingierd (H15)
17 Markus Hirsch (H15)
21 Aksel Eide (H15)

Norsk O-festival mellom, Kongsberg
3 Jonas Fenne Ingierd (H15)
17 Markus Hirsch (H15)
19 Aksel Eide (H15)

Norsk O-festival lang, Kongsberg
8 Jonas Fenne Ingierd (H15)
22 Markus Hirsch (H15)
24 Aksel Eide (H15)

Sørlandsgaloppen sammenlagt
1 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
28 Markus Hirsch (H15-16)

Trimtex Cup sammenlagt
2 Jonas Fenne Ingierd (H15-16)
14 Viktor Meland-Tangen (H13-14)
23 Markus Hirsch (H15-16)
41 Aksel Eide (H15-16)

Juniorer/Seniorer
Covid 19 påvirket sesongen for juniorer og elite også i 2021. Vårsesongen var 
spesiell med nedstegninger av løp og store restriksjoner på hvem som fikk 
tillatelse til å delta på trening. Tiomila ble nok engang avlyst mens Jukola 
ble flyttet til August. Usikkerheten rundt krisehåndtering påvirket BSKs 
opplegg betydelig og stilte høye krav og fleksibilitet til treningsplanlegging 
i regi av trener Eskil Gullord og sportslig gruppe. 

Treningsmiljøet har tatt enda et steg i både kvalitet og deltakelse. Eskil har 
sikret et helhetlig opplegg gjennom 2021. En spesiell takk til Anders som 
har brukt mye tid på å støtte Eskil i hans trenervirke og postutsetting. 

Navn Distanse Plassering

BSK1 Jukola 16

Jukola & Venla, Rovaniemi, Finland

Navn Distanse Plassering

BSK1
BSK1
BSK2
BSK1

Sprintstafett senior
Stafett H21
Stafett H21
Stafett D21

3
9
16
Disk

NM stafett

Stafetter
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Kartsalg: 
•  Det kommer veldig få henvendelser om kjøp av kart. De få som kommer, 

kommer på mail til kartansvarlig. Det er p.t ikke kartsalg fra BSK kontoret.

Kart i undervisning: 
•  Orientering er en populær aktivitet i gymundervisning spesielt ved 

ungdomsskolene i området. Orientering i skolen er ofte elevenes første 
møte med o-sporten og BSK ønsker derfor et godt samarbeid med skolene 
for at kart og opplegg skal ha god kvalitet. BSK har på oppfordring tegnet 
opp løyper i OCAD og levert en del kart til bruk i undervisning. BSK har 
et ønske om å lage skolekart for Nedre Bekkelaget skole i 2022

Opplæring/kurs
En ungdomsløper og en forelder gjennomførte kurs i tegning av skolekart 
dette året, og det er hittil 7 som tatt dette kurset i orienteringsgruppa. 
Sammen med ungdommen som gjennomførte samme kurs i fjor, tegnet 
4 ungdommer 3 skolekart (Nordseter, Nordstrand og Kastellet) i 2021. 
 
Skolekartene er lastet opp på skoleorientering.no, og kan benyttes fritt. 
Det er nå 7 skolekart i vår kartdatabase. Arbeidet tenkes videreført med 
flere skoler i 2022. 

Utvikling av skolekart er ønsket av NOF som del av arbeidet med å intro-
dusere orientering til barn, og bidrar til klubbens rekrutteringsarbeid. 

Det å tegne skolekart har også vært en populær sommerjobb til våre 
ungdomsløpere siste to år, og arbeidet lønnes av den støtten klubben får 
fra NOF gjennom Sparebankstiftelsen.

Kompetanse på tegning av kart er prioritert, og inngår i strategien for 
å vedlikeholde og videreutvikle klubbens kart.
 

Trenerkurs har tidligere vært økonomisk støttet av hovedgruppen, men skal 
nå dekkes av de enkelte gruppene. 

Kursdeltakere fra orienteringsgruppa kan melde seg direkte på «Trener 1» 
og «Trener 2», mens kostnader i forbindelse med «Trener 3» skal vurderes 
av styret.      
 
Økonomi/sponsorer
Fjoråret bar nok en gang preg av pandemien med et betydelig redusert 
aktivitetsnivå. Årsregnskapet viser en egenkapital på kr. 307 201, pluss 
årets overskudd som er på kr. 43.612. Samlet egenkapital viser derfor 
kr. 350.813.
 
Norway Cup ble avlyst for andre året på rad og gjorde at inntekten ble 
redusert med kr 176 447 (basert på nytt fordeling modell som ble innført  
etter o-gruppa årsmøte i fjor). De planlagte løpene Oslo City Cup og 
BSK-løpet var heller ikke mulig å gjennomføre. Vi fikk i den anledning en 
koronastøtte på kr. 31 925 som er postert under «andre tilskudd og inn-
tekter». Inntekter løp på kr. 48 000 er inntekter generert av Oslo Sti-cup.
 
Stolpejakten har også i år generert gode inntekter for klubben (samlet over - 
skudd på kr 175 868, kr 146 618 over budsjett) og kompenserte godt for fra fall 
av andre inntekter. Vi fikk et tilskudd fra Miljødirektoratet på kr. 100 000 
(konto statlige bidrag) og overføringer fra samarbeidspartnere (Lions Club 
Oslo/Nordstrand, Nordstrand Vel, bydel Nordstrand, Sparebankstiftelsen, 
Spleis, Brannvern, Shell Kastellet, Nordstrand Blad, Best Helse)
 
Andre sesong med turorientering ga et overskudd på kr 86 680. Her har vi 
etablert gode maler for kart og opplegg som gjør fremtiden enklere.  

I 2021 innførtes også noen endringer i forbindelse med aktivitetsavgifter 
(besluttet på forrige årsmøte). Her har den økte fellesavgiften i kombinasjon 

Faste intervalltreninger på og i terreng på Grønmo gjennom vinteren og 
o-tekniske økter med høy kvalitet i forberedelse til og gjennom sesongen 
har vært kjernen i det ukentlige treningsopplegget. Vi har gjennomført 
dags-samlinger, en «Jukola» samling på på Tynset, en NM forberedende 
samling og en høstsamling mot neste årets Tiomila.

Høydepunktene var NM sprint i Frognerparken der BSK tar medaljer 
alle dager. NM sprint individuelt: Bronse Ralph Street (H21), Bronse 
Cornelius Bjørk (H19-20), 6. plass Øystein Kvaal Østerbø (H21) NM 
knockoutsprint: Bronse og gjennombrudd Aasne Trømborg (D21) 9. plass 
og gjennombrudd Vegard Ølstad Dahlberg (H21) som var bare noen meter 
fra plass i finalen. NM sprint stafett: Bronse med Malin Sandstad, Øystein 
Kvaal Østerbø, Ralph Street og Aasne Trømborg.  

Nm mellomdistanse: 7. plass Tilda Johansson (D21)     

Sportslig gruppe klarte å forsterke laget inn mot 2021, Cornelius Bjørk fra 
Sandefjord. Tilda Johansson fra OK Orion. Mot slutten av året har også 
Anders Vister meldt overgang fra Nydalen SK. 

Den sportslige ledelsen har et sterkt ønske om å fortsette å tilrettelegge 
for både bredden og toppen, samt å utvikle sporten ved bruk av teknologi. 
Fremover er det tre tydelige satsingsområder for å gjøre BSK til et av de 
beste utviklingsmiljøene i verden:
•  Sprintsatsning – den eneste og beste i Norge
•  Stafettsatsning skal skape bredde, resultater og motivasjon
•  VM-satsning som støtter forberedelser for toppløperne våre. 

Sindre Sandven ble årets klubbmester, mens Ralph Street fikk utmerkelsen 
«årets sportslige prestasjon» med en rekke topp 3 stafettider i NM, WC og 
WOC-seieren.  

Anlegg
Anlegg-Materiell
Når det gjelder utstyr har vi i 2021 kjøpt inn nye postenheter og tidtakings-
utstyr fra EMIT. Utstyret ble finansiert gjennom tilskudd fra Sparebank-
stiftelsen.

Noname har kledd BSK i nye klær med nytt design. BSK har en rabattavtale 
for både standard Noname klær og NVii terreng- og orienteringssko. 
4.2 Anlegg-Kart

Årets kartarbeid har hatt fokus på å fortsette vår satsing på kart. Rentegning 
av kart, synfaring av produksjon av helt nye kart, salg av kart og bistand til 
skoler som ønsker å benytte våre kart i undervisning. 

Kart: 
•  Kollåsen (skogskart) ble ferdigstilt og under godkjenning.
•  Vangen (skogskart) ble ferdigstilt og godkjennes til våren.

Kartprosjekter: 
•  Ekeberg og Hvervenbukta er de to neste kartene som er prioritert.
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med medlemsøkning for rekrutt og ungdom gitt størst utslag. Det resulterte 
i inntekter på kr. 69 034 over budsjett. 
 
Et redusert aktivitetsnivå fører naturligvis til lavere utgifter. 10Mila-avlys-
ningen har gitt de største utslagene i denne forbindelse, men øvrig reduksjon 
i deltakere på bl.a. Jukola og NM/VM-samlinger har også hatt betydning 
her. Totalt reduserte vi kostnader med kr 232 429, og inntekter minsket med 
kr 75 152 sammenlignet med budsjett. 
 
Det har også blitt høyere lønnskostnader enn først antatt, av den enkle grunn 
at Eskil sin stillingsprosent ble økt til 70% fra 1. oktober 2021. Det er også 
et relativt stort avvik på kjøp av utstyr, som kan forklares med at kjøpe inn 
ekstra klær til de unge i klubben og at vi brukte tilskudd fra Sparebankstif-
telsen (kr 50 000.-) til innkjøp av tidtakingsutstyr. Denne posten må ses i 
sammenheng med inntekter salg av klubbtøy. Det er slik at vi har mye utstyr 
på lager nå som trenges å selge ut i 2022 (se varelager i balansen).

 Under andre kostnadsgodtgjørelser faller utbetaling av utøverstipender for 
elite, noe som ikke var budsjettert for, men måtte tas over av o-gruppa pga 
endre tilskuddsmodell gjennom Norway Cup.
 
Alt i alt har vi som nevnt innledningsvis fått et resultat på kr. 43 612, noe 
som er kr. 41 437 mindre enn budsjettert. Dette er et veldig bra resultat gitt 
at klarte å kompensere frafall av inntekter på over kr 250000.

Arrangementer
O-gruppa har arrangert følgende arrangementer i sesongen 2021: 
 
Mai – November – Stolpejakten Nordstrand
Over 12 000 har registrert seg som stolpejegere i årets opplegg og vi har  
registrert hele 430774 besøk på våre stolper. I snitt har hver deltaker besøkt 
33 stolper. Vi hadde i år 130 stolper ute på 4 forskjellige områder Nord-
strand (inkl. Sæter og Ormsund)  Hvervenbukta, Sørmarka, og Mortensrud.
Stolpejakt gruppa har i 2021 bestått av Ingeborg Øderud, Karen Johanne 
Strømstad, Arne Torgersen og Håkon Meland-Tangen .

20 april – 25 april – Oslo City Cup løp 3 
BSK ble tildelt løp 3 i OCC 2021. På grunn av pandemien ble ordinært 
arrangement avlyst. Arrangørklubbene ble enige om at samtlige løp skulle 
gjennomføres som åpne treningsløyper med sprintorientering. BSK 
arrangerte treningsløp nr. 3 fra Brannfjell med Eskil Gullord som løype-
legger. Deltagerne ble oppfordret til å laste opp tracking og tid i Livelox. 53 
deltagere lastet opp GPS spor og vi antar at arrangementet fikk i overkant av 
100 deltagere totalt. 

Mars – Desember – Turorientering i Sørmarka 
og Østmarka «Postplukker'n». 
Sesong nummer 2 av tur-o hadde ytterligere vekst og viser at vi har et godt 
tilbud. Nytt av året var at vi lagde printet hefte med alle kartene til glede for 
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alle som kjøpte Postplukker'n.  Postplukkern haddde i år to 
perioder i tillegg til vintertur-o og advents-tur-o, har vi hatt ute 
284 poster i skogen..
Sted: Grønmo, Stensrud, Sørmarka, Ekeberg, Klemma, 
Kollåsen, Hvervenbukta, Krokhol, Greverudåsen m.m.
Ansvarlig: Anders Storbråten og Maria Torgersen med hjelp 
av Eskil Gullord, Halvor Jutulstad og Egil Johansen og Pål 
Christian Ingierd

Mai – Juli – Oslo sticup
Second edition. 6 løp/etapper. Alle løypene ble merket i 
terrenget i den respektive uka, slik at det ble enkelt å finne 
frem. Det ble hver uke presentert to løyper, en kortere variant og en lengre. 
Deltager bestemmer selv når konkurransen løpes. Det er lov å løpe flere 
ganger og din beste tid teller. Tider og segmenter kobles opp mot Strava. 
Sted: Skullerud, Grønmo, Østmarksetra og Ekeberg. 
Ansvarlig: Wolfgang Kampel, Felix Breitschädel, Nicolas Simonin og 
Anders Storbråten.

23.10.2021 – Klubbmesterskapet
46 deltakere (18 i jaktstartklasse + 28 under 13 år)
Sted: Skullerudmosen
Ansvarlig: Ingeborg,Truls og Pål Chr
Etter løpet hadde vi en samling på Skullerudstua med lunsj og premie-
utdeling. Sindre Sandven ble årets klubbmester og Ralph Street ble hedret 
med Årets prestasjon. Viktor Meland-Tangen fikk vandrepokalen Sølvdobla 
som deles ut hvert år til en talentfull ungdomsløper. I klassen under 13 år var 
det 100% premiering - luer eller pannebånd fra klubbtøykolleksjonen. 

Tidlig i sesongen ble det klart at 10MILA 2021 ble avlyst. BSK tok derfor 
initiativ til å gjennomføre en alternativ stafett fra Sørmarka konferanse-
hotell etter dialog med NOF samt et utvalg av de største stafettklubbene i 

landet. Arrangementet ble avlyst da det i april ble klart at et slik arrangement 
ikke ble mulig å gjennomføre grunnet smittesituasjonen. Dette gjelder også 
det planlagte BSK-løpet. 
 
Handlingsplan/oppsummering
2022 var andre året på rad som har vært påvirket av Covid 19. Mye av vår-
sesongen ble avlyst eller utsatt til høsten. Det gjorde at både den nasjonale 
og internasjonale sesongen ble komprimert til noen få måneder på for-
sommeren og høsten. Tiomila, som er et av de største arrangementene, 
måte avlyses. Treningsvirksomheten klarte vi å opprette med stor deltakelse 
innenfor de gjeldende restriksjoner gjennom nesten hele året. 

Avlysning av Norway Cup og vårt eget arrangement (Oslo City Cup) gjorde 
at inntektsgrunnlaget til o-gruppa ble enda en gang satt på prøve. God 
økonomistyring og et forbedret inntektsgrunnlag gjennom Turorientering, 
Stolpejakten, Sti-Cup og ulike støtteordninger gjorde at vi leverte likevel 
et positivt resultat på kr. 43.000,- til tross for frafall av ca kr 200.000.-  
gjennom Norway Cup. 
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Årets høydepunkter
•  Stolpejakten leverte enda et rekordår med over 12 000 deltakere! Det 

største helsetilbud og arrangement i området!
•  Andre sesong for Turorientering var en suksess: 284 poster var satt ut 

fordelt på flere perioder. Rundt 300 deltakere.
•  Andre sesong med Oslo Sti Cup ble både hyppig besøkt og skapte nesten 

50 000.- i inntekter.     
•  Treningsvirksomhet har tatt nye høyder. Omtrent 50 (nest en dobling 

sammenlignet med fjoråret) rekrutter og 6-7 ungdommer har vært på våre 
treninger og sikrer fremtiden vår. Seniortreninger holder høy kvalitet og  
god deltakelse gjennom hel året. Spesiell jentegruppen vokser. 

•  Klubbmesterskap ble gjennomført på Skullerudåsen med god deltakelse av 
både unge og voksne. Arets klubbmester ble Sindre Sandven.

•  Gode sportslige resultater på både NM og Jukola. Ralph Street løp VM.

Styret har skapt et bedre økonomisk fundament for fremtiden hvor vi ønsker 
å sikre et godt sportslig tilbud i alle aldersklasser. Året økonomiske resultat 
viser at vi er bedre rustet for et kriseår som gir oss mer handlingsrom for 
årene som kommer.

Kart er vårt viktigste anlegg. Med revidering av Kollåsen og synfaring av 
Bysætermåsan/ Vangen har vi utvidet og forbedret vår kartdatabase. 

I 2022 kommer vi til å arrangere Oslo City Cup og veteran-NM.  

Vi er meget takknemlig for den store frivillige innsatsen av mange. Stolpe-
jaktgruppen (Karen Johanne, Arne, Håkon og Ingeborg), Tur-o (Anders, 
Maria, Pål Christian) og alle trenere (Åsne, Håkon, Simen, Olav, Pål Chris-
tian, Eskil, Lovise samt mange hjelpetrenere) og mange flere gjør at vi kan 
drive og tilby orientering til et bredt publikum. Stor takk til styret som setter 
premisser for virksomheten vår. Leder BSK Orientering 

Martin Schälli
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Design: Hanne Løvdal  Foto: BSK, Shutterstock  og Unsplash

Kontakt oss på:
Tel: 22 66 02 00
Mail: bsk@bsknc.no
Raschs vei 38A
1153 Oslo

Følg oss på:
Nettside: www.bekkelagets.no
Facebook: www.facebook.com/bekkelagetssk/
Instagram: bekkelagetssk

Følg Norway Cup på:
Nettside: www.norwaycup.no
Facebook: www.facebook.com/NorwayCup/
Instagram: NorwayCup
Snapchat: NorwayCupOslo
Twitter: NorwayCupOslo


